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Plejadisch-plejarische kontaktní zpráva 

 

 
 

Rozhovor mezi Ptaah z Federace Plejaren  

a »Billym«, Eduardem Albertem Meierem, BEAM 
 

Osmistý jedenaosmdesátý kontakt 

Čtvrtek, 21. března 2024, 00.07 hod. 

 

Ptaah   Zdravím tě, Eduarde, můj příteli. 

Billy   Buď jako obvykle vítán a také pozdraven, milý příteli. Jsi tady opět časně, Ptaah. Máš něco 
mimořádného? 

Ptaah   Ne, nikoliv. Avšak musím ti povědět, že naše Grémium je toho názoru, že písemně zaznamenáváš 
příliš mnoho našich rozhovorů, a tudíž bys měl tuto činnost omezit. To proto, že ty ... 

Billy   Na práci jsem zvyklý již od svého mládí. 

Ptaah   Ale vyvolat a sepsat jednu zprávu z rozhovoru měsíčně by vskutku postačovalo. O tom budeme 
ještě hovořit. Ale nyní chci mluvit o tom, že se dále začítáme do letopisů mého otce, a proto nám tane 
na mysli mnoho otázek, jež nám budeš moci zodpovědět a vyčerpávajícím způsobem vysvětlit, jelikož 
se vztahují na události, které jste spolu zažili. S tím by jistě souvisely i důležité věci, jež by zajímaly 
pozemšťany. 

Billy   Nabízí se ale otázka, zda by bylo správné, abych o tom něco povídal? 

Ptaah   Myslím si, že by bylo jistě správné, nezbytné i přiměřené době, abys pro jednou vysvětlil vše 
anebo něco z toho, co skutečně víš o vzniku křesťanství, neboť je ti toho známo více, než jsme my 
vyzkoumali minulý rok v minulosti. 

Billy   ? – ? ? 

Ptaah   Bylo usneseno, abychom nyní pracovali na úkolu věnovat se po delší dobu, avšak jen občasně, 
zkoumání pozemské minulosti a pozemského lidstva, a sice podle záznamů mého otce. 
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Billy   Aha, když jsi posledně mluvil o tom, že jste minulý rok díky cestě zpět časem ... 

Ptaah   ... ano, o tom jsem se zmiňoval. Ty jsou však kvůli našim mnohostranným úkolům vždy velmi 
časově omezené, a to navzdory všem časovým manipulacím. 

Billy   Ale proč mám něco vyprávět zrovna o křesťanství? 

Ptaah   Protože disponujeme pouze vědomostmi, jež známe z letopisů mého otce, a žádnými dalšími, 
a tedy ani těmi o přesném původu křesťanství; o něm nás máš vzdělat, neboť ze záznamů mého otce 
nevyplývají informace o celém tom časovém údobí, v němž křesťanství vznikalo, ani o pozadí všech věcí. 
Vy jste však spolu ... 

Billy   ... ano, to sice souhlasí, ale mně nevyhovuje o tom mluvit, a proto jsem o tom i mlčel po celý svůj 
život, jelikož jsem si myslel, že by nebylo dobré o tom šířit pravdu. Pak jsem se tedy mýlil, když jsem se 
domníval, že jste původ křesťanství plně probádali. 

Ptaah   Neprobádali, zajímali jsme se pouze o to, abychom vyzkoumali, jakým způsobem mohly 
vzniknout ty první záznamy, z nichž pak byla vytvořena bible a korán. Co se dělo v dřívější době, to jsme 
nevyzkoumali, ale bylo by jistě vhodné, kdybys odhalil alespoň některé své vědomosti o tom, jak se 
přihodilo, že vzniklo křesťanství. Tím bys také potvrdil, co uváděl můj otec ve svých letopisech, z nichž 
jsme toho doposud prověřili jen velmi málo, abychom vybádali, jak se odvíjely dané poměry. To můžeme 
nyní činit jen pomocí cest časem, což si ovšem bude žádat nejen hodně času a možností, ale také výzkum 
přesných časových úseků, v nichž se odehrálo něco, co musí být vybádáno. 

Billy   Aha, to jsem nevěděl – pak tedy ne. Když jsme se vydávali na cesty časem do minulosti nebo 
budoucnosti, tak mě Sfath vyučoval v tom, že je nutno mířit do určitých časových úseků a dob. K tomu 
jsem si vždy myslel, že se to děje naslepo. 

Ptaah   Tak tomu určitě nikdy nebylo, neboť i můj otec Sfath nejenže byl obezřetný, ale také přísně dbal 
o bezpečnost a rovněž o to, aby vše prováděl bezvadně a korektně tak, jak to bylo nezbytné. 

Billy   Samozřejmě, to jsem věděl, neboť on byl vždy korektní a snažil se vše činit správně. Možná že bych 
skutečně měl pro jednou něco povědět o tom, jaký byl vlastní původ celé té věci, hlavně proto, že jsou 
opět na denním pořádku lži a fantazie en gros. Ty lži a tvrzení kolem Jmmanuela jednoduše nemají konce. 
To jistě i proto, že se opět blíží čas Velikonoc, a tudíž je křesťanstvo zavalováno lžemi a podvody, aby 
k nim byli věřící ještě intenzivněji připoutáváni. A toho budou, jako obvykle, využívat i jinověrci, 
nepřátelé křesťanů a nepoctivci k tomu, aby páchali pohromy, jako ti teroristé z IS a ten vyžebrávač 
zbraní, přičemž újmu utrpí Rusko a mnoho ruských lidí, a to dříve než nadejde vlastní doba Velikonoc. 
Ale říkat o tom něco bližšího by bylo tak jako tak mluvení do větru, neboť skutečnost, a tedy pravdu, 
nechce nikdo vědět, vyjma těch nemnohých, kteří jednoduše nezastávají pomateně a zmateně nějakou 
náboženskou a/nebo světskou víru, ale sami vědomě a logicky myslí, přičemž vnímají, vidí a chápou 
skutečnost tak, jak fakticky odpovídá pravdě. Nicméně jak už jsem řekl, bylo by možná skutečně dobré, 
kdybych pro jednou něco pověděl o tom, jak se věci skutečně měly, když probíhaly tu události kolem 
Jmmanuela a kolem vzniku toho vylhaného křesťanství, jakož následně i ... 

Ptaah   Což bys ovšem neměl zmiňovat, neboť fanatismus ... Proti tomu se nemůžeš chránit ani 
ve Středisku, neboť ... Chceš-li k tomu ale skutečně něco říci, tak to bude lepší, než abych já odříkával to, 
co »zaanáloval« můj otec. 

Billy   ? ? Dobrá, toto slovo sice neznám, ale chápu, co tím chceš říci. Jedná se patrně o tvůj novotvar? 

Ptaah   ? ? ? 

Billy   »Zaanálovat«, to zní bezmála jako »zanalyzovat«, ale myslím si, že tím míníš to, co Sfath zapisoval 
do svých análů/letopisů? 
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Ptaah   Ano. – To, co jsem řekl, není správné? 

Billy   To slovo sice ve slovní zásobě švýcarské, a ani klasické němčiny neznám, ale pravděpodobně 
vyjadřuje to, co jím míníš, tedy že byly zapisovány anály/letopisy, jež Sfath zaznamenával. Ale to, že mám 
něco prozradit ze svých vědomostí a zmínit, jak vlastně vzniklo křesťanství, to je věc sama pro sebe, 
kterou budou křesťanští věřící atd. tak jako tak určitě opět popírat. Proto si kladu otázku, zda mám vůbec 
něco říkat. 

Ptaah   Pro mnoho pozemšťanů by ale bylo důležité, aby pravda konečně ... 

Billy   ... to ano, ale bude ... 

Ptaah   Tak tomu patrně bude, ale tato věc je nutně žádoucí pro budoucnost. 

Billy   To vím také, ale přesto se spustí lavina, která ... 

Ptaah   Tak tomu sice bude, ale ... 

Billy   Když myslíš, dobrá, pak tedy budiž, i když jsem nikdy nezamýšlel povědět, co se skutečně odehrálo, 
neboť jsem zaprvé nikdy neměl zájem o to podlamovat prostoduchost lidí, kteří se upsali nějaké víře 
náboženského či světského druhu. Hovořím-li však o prostoduchosti – a to má být řečeno a vysvětleno 
–, tak tím nikoho nenapadám ani neurážím, neboť tento pojem pouze vyjadřuje, že je dotyčný člověk 
ovládán bezelstností, naivitou a zdánlivým myšlením, a tím pádem právě lehkověrností, která v určitých 
ohledech zamezuje logiku, rozum a zdravý úsudek. Prostoduchost tedy neznačí, že je člověk abnormální 
nebo blbý, ale jednoduše to, že je bezelstný, naivní, zdánlivě myslící a dobrověrný, takže ohledně nějaké 
určité věci nebo názoru atd. podléhá hlouposti, resp. nemyslivosti. Tato hloupost by dále neměla být 
chápána chybně, neboť ta v tomto smyslu neznamená, že člověk, který jí propadl, nemůže mít dobrou 
inteligenci a jasnou mysl, ale právě pouze to, že v určitých názorech, věcech a směrech atd. bezelstně 
podléhá zdánlivému myšlení, a tedy neuvažování, resp. nemyšlení. Z toho důvodu je bezelstný a naivní, 
přijímá vše jako skutečnou danost, a pokládá to tedy za faktickou pravdu, třebaže je to ve skutečnosti 
pouze nepravda, a tedy lež. 

A zadruhé jsem stále jen choval naději – a tu budu chovat i po zbytek svého života –, že v sobě člověk 
dříve či později probudí svoji logiku, rozum a zdravý úsudek, že začne samostatně myslet a že již nebude 
jednoduše bezelstně a naivně věřit, díky čemuž pak i rozezná skutečnost a její pravdu – i když to velmi 
často trvá dlouho, pokud se tak vůbec stane. Pouze tímto způsobem se může vyvarovat toho, aby byl 
ovlivňován a aby propadl nějaké víře a tu pak zastával, místo aby používal své pravlastní myšlenky 
k tomu, aby vyvíjel svoji pravou logiku, svůj rozum a zdravý úsudek – což může činit za předpokladu, 
že ještě nepropadl víře a že bude vůbec vědět, co logika vlastně je. Člověk musí pomocí svého 
pravlastního myšlení udržovat sám sebe ve stavu oproštěnosti od jakéhokoli druhu víry, neboť jen díky 
tomu může dospět k tomu, aby se pohyboval ve svobodném myšlenkovém světě pracujícím na základě 
efektivní, logické, rozumné, jasné a odpovědné myslivosti. A musí to probíhat pouze tak, že bude člověku 
vysvětlována skutečnost a její pravda toliko formou objasňování, které nebude ani agresivní, útočné, 
diskriminační či urážlivé atd., ale bude pouze absolutně neutrálním způsobem podněcovat jeho 
myšlenky. Myšlenky musejí být svobodné, jak praví staré úsloví: »Myšlenky jsou svobodné.« To ale 
mohou být pouze tehdy, když člověk sám z pravlastní iniciativy a bez ovlivňování ze strany spolubližních 
odloží svoji prostoduchost a hloupost a když se vědomě přikloní k logice, rozumu a zdravému úsudku, 
a díky tomu bude skutečně postihovat skutečnost a její pravdu, bude se jí svým rozumem sousledně 
(logicky) řídit a bude ji svým rozumem taktéž uskutečňovat. 

– – – Nyní ale k tomu, co je nutno povědět v té věci, o níž si myslíš, že bych k ní měl pro jednou něco říci. 
– Předně se neuvádí správné jméno Jmmanuel, neboť to je falšováno jménem »Ježíš«, a v té souvislosti 
lidé i vypouštějí z úst lži a tvrzení, jež jsou tak vzdálené skutečnosti a pravdě, že je to skutečně k pláči. 
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Začíná to již tím jménem »Ježíš«, které je Jmmanuelovi přibásňováno, ačkoliv jej nikdy neměl. Krom toho 
se v případě oné takzvané »poslední večeře« nejednalo o večeři, ale fakticky prostě o volné setkání 
zájemců o Nauku. Ti se shromáždili v kruhu kolem Jmmanuela, kdy nízký počet jeho nejbližších přátel 
seděl s ním u stolu. Ti jej coby jeho přívrženci i často doprovázeli – avšak nikoliv pokaždé – a byli to muži 
i ženy. Při tomto večerním setkání ale nebyli přítomni jen Jmmanuelovi doprovoditelé či užší přátelé 
a přítelkyně, ale i četné další osoby, jelikož on nepořádal »večeři«, nýbrž se věnoval vyučování Nauky. 
K jeho posluchačům patřilo celkem asi 60 či 70 lidí. Jeho nejužší přátelé s ním seděli u stolu, jak jsem již 
dříve podotkl, a pili víno, které dovezlo římské okupační vojsko z Itálie. Jeho blízcí přívrženci pili ze svých 
vlastních kamenných misek, které patřily pouze jim, zatímco Jmmanuel se spokojil s normální pitnou 
vodou, kterou pil z malého hliněného džbánu, jelikož se mu víno hnusilo. Předně se tedy víno nepilo 
z jakéhosi údajného »kalichu«, ale z kamenných misek, jež patřily výhradně dotyčným osobám, zatímco 
Jmmanuel takovou vlastní kamennou misku neměl, jelikož měl jen cca 15centimetrový hliněný džbán 
s normální vodou, který nosil stále při sobě. 

Celá ta věc s Jmmanuelovými učedníky je pouze lež, neboť všichni jeho přívrženci nebyli nikdy 
a za žádných okolností jeho »učedníky«. Ve skutečnosti byli totiž ti všichni pouze lidmi, kteří se zajímali 
o Nauku, kterou on rozšiřoval tím, že putoval po širém kraji, přičemž měl hojné posluchače i ohlas a těšil 
se zájmu lidí. To proto, že se pomocí jeho Nauky učili svobodnému myšlení a svým novým myšlením se 
osvobozovali od židovské víry v polyteismus Římanů, která všude převládala. 

Jedna fanatická skupina Římanů se ve skrytu stále tajně snažila o to a pracovala na tom, aby podkopala 
a vyřadila z platnosti římské formy víry, a to z toho důvodu, že se přiklonila k židovské víře. To celé však 
nebylo činěno otevřeně, ale mělo to vejít ve veřejnou známost teprve tehdy, až se vše po stránce tohoto 
náboženského obrácení odvine ve větším rámci, k čemuž ale došlo až v běhu dlouhého času. Tehdy tomu 
bylo tak jako v dnešní době, kdy nesčíslné sekty provozují zlé sektářské řemeslo a svoji nekalou činnost 
všude po světě, jako tomu bylo právě i v oné době, což bylo navíc i nebezpečné. Té fanatické skupině 
Římanů se ale přesto v běhu času podařilo tajně podkopat a zlomit různorodá starotradiční náboženství 
Římanů, třebaže zůstávala ještě po dlouhou dobu vytrvale zachovávána. Avšak časem probíhal postupně 
i přesto ve víře obrat, a tudíž začalo být později v Římské říši v širokých kruzích možné rozšiřovat celou 
tu víru v jednoho Boha. Toto se tedy neodehrávalo jen v tehdejší oblasti Kanaánu a v římské provincii 
Judeji, ale i v širokých částech Blízkého východu, a dokonce i v Evropě, v zemích Středozemního moře 
a rovněž i v Egyptě, kde byly například z důvodu náboženského fanatizmu křesťanů zničeny různé 
chrámy. V tomto ohledu je nutno zmínit zvláště ten, který často navštěvovala královna Nefertiti, v němž 
ale dováděl všeliký lid, kvůli čemuž byl v širokých kruzích nechvalně proslulý jako »chrám kurev«. Nutno 
ještě zmínit, že země Palestina dostala tento svůj název teprve asi 130 let po Jmmanuelovi, a sice 
od císaře Hadriana. 

Nuže, ta skupina Římanů tedy své tajné, podzemní (skryté) snahy po dlouhou dobu záměrně zamlčovala 
veřejnosti, zatímco ve skrytu se určití její členové stále znovu otevřeně vzpouzeli proti mnohobožství 
Římanů. Když byl ale někdo z těchto rebelů dopaden, tak jeho život skončil nájemnou vraždou. Proto 
tato skutečnost zprvu ani nevstupovala ve veřejnou známost a nebyla ani nikde písemně zaznamenána. 
Tehdy v Římské říši existoval polyteismus a vysoký počet náboženstev, přičemž hlavní náboženství 
spočívalo v tom, že byli uctíváni Jupiter, Juno1, Mars a další bohové. Navíc do toho vstupovaly ještě další 
vlivy řeckých, egyptských a orientálních náboženstev, jakož dále i kult boha Mithry. 

Ta tajná sektářská skupina byla pak nakonec i tou, která se dokázala zprvu jen tajně, v běhu času pak ale 
i otevřeně prosadit, avšak nejprve zůstávala, jak jsem řekl a vysvětlil, zamlčována. Tito fanatici pěstovali 
své vlastní náboženství s jediným vlastním Bohem, který byl vymyšlen ve smyslu Boha židovského, jenž 
se v jejich víře zachoval a jenž mohl zfanatizovat jejich potomky a ti pak mohli zfanatizovat opět i své 

 
1 Juno je římská bohyně, manželka nejvyššího boha Jupitera; pozn. překl. 
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potomky atd. Když pak vystoupil Jmmanuel, přijali části jeho Nauky, které pokládali za dobré a správné, 
avšak smísili je se svojí novou vírou, a navíc přejali zákony imaginárního jediného Boha, jejž převzali z víry 
židů a jejž vzývali. Toto rané uskupení – k němuž patřily hrubé, drsné a zle fanatické živly, které se 
dokonce ani neštítily vraždit – bylo prvním, které odpovídalo za to, že z jeho bludné víry mohlo později 
vzejít křesťanství. To bylo pak něco, co již záhy přinášelo vraždění a zabíjení – které vlastně přinášela 
všechna náboženstva –, a jako tomu bylo ve staré době, tak je tomu ještě i dnes, kdy jsou vinou věrského 
sektářštví zcela běžně i pronásledováni a mučeni lidé, kdy lidé kvůli němu běžně páchají sebevraždy 
a jsou právě i různými způsoby sužováni anebo se svářejí, čelí nenávisti, jsou pomlouváni, osočováni či se 
provádějí msty, odplaty a vraždy. 

Tak je tomu již od nepaměti, jak dokazují příběhy náboženstev všech druhů a jejich sekt, přičemž je 
nutno si povšimnout zejména pronásledování křesťanů a židů, jakož ale i hugenotských válek ve Francii 
(kdy katolíci bojovali proti protestantským hugenotům), a dále i šmalkaldské války, v níž ve starém 
Německu potírala armáda Karla V. a Katolická liga vzešlý protestantismus. Také to krvavé povstání 
protestantských knížat tvoří kapitolu, která by neměla být zapomenuta. Dále je ovšem nutno zmínit 
i třicetiletou válku mezi protestanty a katolíky, která nastala vinou náboženských nesvárů a s nimi 
spojených politických rozbrojů. Probíhaly však ale i všechny ty pomatené náboženské válečné události 
mezi islamitskými šíity a sunnity, jež natropily v Sýrii válečnou pohromu, a dále také bojovali křesťané 
proti muslimům ve Středoafrické republice. Válečné boje však probíhaly i na Srí Lance, když »naprosto 
mírumilovní« buddhisté krvavě bojovali proti hinduistům. Dokonce i v 21. století byly vinou primitivních 
náboženských svárů na mnoha místech Země podněcovány nepokoje, v jejichž důsledku vládlo zlé 
a krvavé násilí a smrt. Je také nutno si povšimnout toho, co se v tomto ohledu děje a odehrává všude 
po Zemi v dnešní době: Viz například Severní Irsko, kde probíhají nekonečné idiotské konflikty mezi 
katolíky a protestanty, a viz také ony »láskyplné« křesťany a muslimy, kteří kupříkladu v Bosně vyvíjejí 
svoji nenávistnou činnost. Náboženská víra křesťanů, židů, drúzů2 a muslimů atd. plodí na celém světě 
krvavé nepokoje, vraždění a zabíjení, a dále též zášť, válku a teror. Ani u hinduistů tomu není jinak, stejně 
jako ani u všech zbývajících náboženstev a sekt všeho ražení, a právě tak tomu bylo i v případě sekty Kálí 
(pozn.: Bohyně Kálí: »Ta, jež je černá«; bohyně smrti/ničení/obnovy; dle svých vyobrazení na obrazech 
a sochách má několik paží a rukou, v jedné ruce drží useknutou lidskou hlavu, v druhé pak nádobu, do níž 
zachytává kapající krev, zatímco třetí rukou hrozivě mává srpem; navíc má na čele i třetí oko a vyplazuje 
jazyk), která – jak mi bylo v Indii referováno – pomocí hedvábné šňůry spletené ze 7 vláken údajně při 
nenávistné tirádě zardousila více než 1,5 miliónu lidí. Nuže, probíhaly ale i křížové výpravy, které byly 
náboženskými válkami proto, že křesťané a muslimové vraždili jen kvůli své vlastní náboženské víře. První 
náboženská válka probíhala již asi 600 let před Jmmanuelem, kdy se mlátili po hlavě Athéňané 
a Krissané3, a o zhruba 150 let později se zase mlátili Sparťané a Fókiďané, kteří proti sobě pak ještě 
jednou pozvedli zbraně asi o 100 let později. Tak by se ale dalo vyprávět ještě o mnohém dalším. A jako 
se tyto věci děly od nepaměti, tak se dějí ještě i dnes, což se ovšem oficiálně popírá, stejně jako 
skutečnost, že celé sektářské skupiny byly a jsou doháněny k sebevraždám, a že jsou rovněž 
z náboženských důvodů vražděni i jednotliví lidé nebo celé skupiny lidí, právě tak jako ti, kteří jednoduše 
říkají pravdu. Že jsou pak dotyční obtěžováni, ohrožováni nebo bez okolků »odpraveni«, to je mi až příliš 
dobře známo, neboť ani já jsem toho doposud nebyl ušetřen, protože byly páchány četné pokusy o to 
mne sprovodit ze světa. 

Nyní jsem se opět odchýlil od toho, o čem jsem hovořil předtím, a to bylo, že to tajné uskupení Římanů 
bylo fascinováno židovským náboženstvím jediného Boha, avšak nebylo ochotno toto náboženství plně 
přijmout, a proto se omezovalo pouze na ono jednobožství a využívalo jej pro svoji víru, přičemž 

 
2 Drúzové jsou nábožensko-etnická komunita žijící v Libanonu, Izraeli a Sýrii, podle některých názorů původně 
pocházející z Egypta; pozn. překl. 
3 Krissa nebo Krisa je poprvé Homérem zmiňované antické řecké město; pozn. překl. 
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holdovalo jedinému Bohu. A později, když jeho členové částečně přijali Jmmanuelovu Nauku, se chopili 
právě jí, ačkoliv mnoha věcem porozuměli chybně, a tudíž Nauku rychle zfalšovali a ta byla líčena jako 
něco, co oni chybně chápali a co právě neodpovídalo tomu, jaká byla ve skutečnosti. Záhy začali 
Jmmanuela velebit a nazývali jej »synem moudrosti«, načež bylo velmi rychle říkáno, že jeho vědění má 
Božskou povahu, a tudíž nebylo daleko od toho, aby se tvrdilo, že přišel z pověření jediného Boha. Aby 
se míra věcí ještě dovršila, vedl nakonec ten věrský fanatismus k tomu, aby byl Jmmanuel jako údajně 
»z pověření jediného Boha« působící člověk klamně pokládán a označen za jeho syna a krev, čímž 
dotyční samozřejmě mínili Boha, kterého uctívali a kterého přejali z židovského náboženství. Tento blud 
se tedy rychle vyvinul a začalo se s tím, že byl Jmmanuel nazýván »synem Božím«, což se dělo zejména 
po jeho ukřižování. Proto chybělo již málo k tomu, aby mu po jeho brutálním ukřižování ti fanatici z oné 
skupiny Římanů záhy fantaskně přiřkli »svatost« a aby mu o to více přibásňovali údajné »synovství« vůči 
imaginárnímu jedinému Bohu, a to tak trvalým způsobem, že si jej již nebylo možné odmyslet. Krom 
toho bylo Jmmanuelovi přiřčeno jméno »Jehošua« a »Mašiach«, jelikož byl údajně »pomazaný« a rovněž 
údajně přinášel spásu a záchranu. Tím bylo pak i vytvořeno rané »jehošuovství«, které se začalo rychle 
a pak již otevřeně šířit, přičemž se usadilo u Římanů a také v řeckém jazyce, a Jmmanuel byl označován 
jako »Pomazaný«, resp. jako »Christos«, což se pak za krátkou dobu přeměnilo na »křesťanství«. A když 
k tomu pak bylo přibásněno označení »Ježíš«, tak se pak tomu celému říkalo samozřejmě »Ježíš Kristus«, 
přičemž se to vše rychle rozšiřovalo a také u Římanů to vyvolávalo tak velký ohlas a rozruch, že se 
poměrně rychle odvrátili od svého mnohobožství. Dříve, než se tak stalo, však tuto novou víru křesťanů 
a její hlasatele pronásledovali a podrobovali dotyčné věřící mučení, aby je následně usmrtili. Avšak 
potom nadešla doba, kdy se Římané k této nové víře postupně přikláněli, tedy právě ke vznikajícímu 
křesťanství, které od té doby vinou fanatismu přinášelo pozemskému lidstvu velmi četné a nezměrné 
utrpení, které přicházelo a stále ještě přichází i ze strany jeho sekt – i když se to zapírá –, jako to probíhá 
rovněž ze strany jiných náboženstev a jejich sekt. A to, co z křesťanství vzcházelo kromě rozbrojů, 
vraždění a zabíjení, válek, teroru, pomsty a jiných zlých věcí – jako to vzchází i ze strany vůbec všech 
ostatních náboženstev a náboženských sekt –, to je žel nutno rovněž zmínit: Byly vymýšleny a vydávány 
vyhlášky a zákony, kvůli nimž se věřící dostávali a dostávají do »pekelných« nesnází. Tak je tomu 
v katolickém křesťanství zejména proto, že kněží, kaplani, biskupové, kardinálové a papež atd. jsou 
podrobeni celibátu, jenž představuje nábožensky zdůvodněnou profesní povinnost, na jejímž základě 
musejí žít katoličtí »duchovní« v sexuální zdrženlivosti, a tudíž se ani nesmějí ženit. To je naprosto 
protipřírodní, a proto se i velmi četní katoličtí »duchovní« zvrhávají v pedofily a sexuálně zneužívají své 
mladistvé ovečky, jakož i jeptišky, které eventuálně tajně rodí děti, jež jsou rovněž tajně »odpravovány« 
a zakopávány, jak jsem mohl sám vidět spolu se Sfath. Mohli jsme pozorovat i to, jak byly takovýmito 
»duchovními« sexuálně zneužívány i věřící ženy – dokonce i provdané. A to vše jsem viděl společně se 
Sfath již ve svých mladých letech. A právě tak jsem viděl i v nové době – před několika málo lety spolu 
s tebou, což jsi jistě nezapomněl –, jak spolu dřepěli v tomto ohledu četní provinilci, kteří sami páchali 
takovéto zavrženíhodné činy, avšak měli tu drzost, aby odsuzovali ostatní, kteří byli při takovém konání 
přistiženi nebo byli zrazeni či obžalováni. 

Inu, to je tedy způsob, jakým křesťanství skutečně funguje a jak bylo vymyšleno, což samozřejmě všichni 
křesťanští věřící a religionisté nechtějí připustit a označují to vše za lež, fantazii a podvod. A stejně 
označují i fakt, že původcem křesťanského náboženství byla ve skutečnosti jedna sekta Římanů, kteří 
ve svých fanatických náboženských bludech naprosto a veskrze zfalšovali Jmmanuelovo Učení a učinili 
z něj světové náboženství křesťanství, které opsali od židovského monoteistického náboženství s tím, 
že převzali a velebili smyšleného imaginárního Boha Elohim, který má být Stvořitelem a Vládcem všech 
věcí, jediným Bohem, a navíc i vševědoucím, který údajně odměňuje dobré a jemu libé činy, zatímco činy 
zlé a špatné trestá. Co ale náboženstva a sekty plodily, to přinášelo ve všech dobách nakonec jen zlořády 
a vyžádalo si to mnoho miliónů mrtvých, a to vinou pronásledování, lží, podvodů, pomsty, mučení, 
nenávisti, vraždění, zabíjení, válek a teroru atd., což jsou věci, které jsou dodnes ještě vlastní všem 
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náboženstvím a sektám, i když se to oficiálně popírá. A skutečnost, že takzvaní křesťanští věřící zastávají 
náboženskou víru, z níž se stalo světové náboženství a která je vlastně od nepaměti jen produktem jedné 
sekty Římanů a způsobuje, že dotyční věrci myslí pouze zdánlivě a že jsou toliko věřící, to by si dotyční 
křesťanští věřící měli nechat projít hlavou pomocí svých nejpravlastnějších myšlenek. 

Co je ale nyní v zásadě nutno vysvětlit, to spočívá v tom, že celá ta protižidovská nenávist, resp. celý 
antisemitismus je vystavěn na nevídané lži, kterou vyslovili sektářští původci lživého křesťanství, jež bylo 
uvedeno do života. Ve skutečnosti to tehdy v žádném případě nebyl židovský národ, který nechal 
Jmmanuela ukřižovat a který křičel »hurá a do toho«, když byl přibíjen na kříž, neboť toto dělali jen 
někteří nemnozí vraždychtiví diváci a hlavně jen vrchnostáři saducejů, radikálních zélótů a sekty Esejců 
a farizejů. Ti všichni do jednoho smýšleli nepřátelsky proti Jmmanuelově Nauce a přáli si ho vidět 
mrtvého, přičemž jej osočovali i jako buřiče rovněž nenáviděných farizejů, ačkoliv s nimi neměl nic 
společného. A skutečně to byli pouze vrchnostáři těchto náboženských skupin, a tedy nikoliv židovský 
lid, který je v bibli lživě líčen jako »jásající lid«, jenž prý štvavě a s halasným provoláváním a dalšími 
výkřiky plesal nad Jmmanuelovým ukřižováním. Celkem vzato nebylo u této události přítomno ani 70 
osob – spolu s římskými vojáky, kteří Jmmanuela ukřižovali. Už jen to dokazuje lži, které jsou 
křesťanským věřícím namlouvány v bibli, avšak svědčí to také jasně a zřetelně o tom, že je židovský lid 
vinou nehorázných lží a právě tak nehorázných podvodů a falzifikací dějin atd. neprávem pronásledován, 
nenáviděn, poškozován na dobré pověsti, ba dokonce vražděn. A rovněž to dokazuje i to, jak je vůbec 
celý antisemitismus vybudován na naprosto pomatených, idiotsky a chorobně hloupých lžích, 
podvodech a falzifikacích, přičemž je nyní opětovně rozdmýcháván kvůli Zelenskému a Netanjahuovi – 
přirozeně pod zákeřným vedením hegemonické Ameriky – a kvůli pokrytecké části těch pomatených 
a prolhaných neonacistů v německé vládě. Proti tomu nemohou poctiví činitelé této německé vlády, 
kteří chtějí svoji zemi a lid vést správně ve cti a důstojnosti, nic pořídit, neboť ti neonáckové jim k tomu 
nedávají šanci, a proto se ta protižidovská nenávist opět více a více rozšiřuje a je primitivně praktikována. 
A skutečnost, že tyhle neonacisty s jejich antiruskou politikou část jejich slepě oddaných občanů z lidu 
jásavě vychvaluje do nebes, to je nejen velký, ale naprostý vrchol nehoráznosti. Kvůli tomu jsou 
i přikrášlovány válečné zločiny ukrajinské armády, jejích žoldáků a ostatního cizího vojska ze Západu – 
které na Ukrajině tajně spolupůsobí, což se samozřejmě zatajuje –, zatímco pouze Rusko je obviňováno 
jako zlá armáda páchající válečné zločiny. A že je asi 50 zemí s částmi svých populací sváděno k tomu, 
aby dodávalo Zelenskému – který se tím ještě sám obohacuje – zbraně, munici a peníze, aniž by ve své 
sleposti k pravdě vidělo, co se tu ve skutečnosti hraje, to způsobuje, že se vede světová válka, jaká se 
mohla stát skutečností dosud poprvé. Nyní ovšem hrozí, že se ještě dále rozšíří a že se stane faktickou 
světovou válkou – o niž přece Amerika ve svých hegemonských bludech usiluje –, přičemž se vznáší 
v prostoru dokonce hrozba jaderné války. A to proto, že pomatenci a zdánlivě myslící jedinci z vlád 
mnoha zemí nerozvážně dodávají válkylačnému, velikášskému a mocichtivému Zelenskému, který je 
válečný fanatik, v důsledku jeho žebrání zbraně, munici a peníze atd. – přirozeně se záludnou podporou 
a propagandou lačné Ameriky, která dychtí po světové nadvládě a která chce pod senilním prezidentem 
Bidenem všemi odpornými prostředky ponížit a zpražit Rusko. A na to, že tím bude eventuálně vyvolána 
zlá atomová válka a že na Ukrajině pokračuje vraždění a boření neumenšeně dále, na to ti nezodpovědní 
dodavatelé zbraní a munice nepomýšlejí. Toto je dodavatelům a podporovatelům zbraní, munice a peněz 
naprosto lhostejné, neboť ti přece újmou netrpí a nemusejí nastavovat svůj krk, což bude platit 
přinejmenším tak dlouho, dokud to přece jen na celém světě netřeskne tak, že to zasáhne i je samotné. 
Ale dosud je tomu tak, že jsou šířeny lži a podvodná tvrzení, aby tahle nesmyslná válka mohla absurdně 
běžet dále. Nejenže to stojí mnoho a stále více lidských životů, tropí destrukce en gros a přináší 
nevýslovné utrpení, ale rovněž je lžemi a podvody plozeno hodně a stále více nepřátelství, a to nejen 
proti Rusku, ale i v lidstvu samém, takže v něm vzniká stále více nesvárů. To i proto, že rozumné části 
populací nyní pomalu rozeznávají, co se na Ukrajině skutečně hraje a že má v této hře skutečně své 
špinavé prsty Amerika bludně bažící po světovládě, avšak dotyčné části populací rovněž rozpoznávají, 
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že hrají falešnou hru i ti skrytí a zavšivení neonacisté v německé vládě a že tajně pracují na tom, aby 
podporovali antisemitismus, zatímco navenek předstírají a dávají na odiv přátelskost k židům. Za tímto 
účelem také hrubě osočují ty, kteří chtějí věci dělat správně a mají upřímné úmysly v tom ohledu, aby 
skutečně tvořili mír a aby odstranili to neoprávněné nepřátelství k židům, které je vystavěné 
na starotradičních a dosti ubohých lžích. Tahle neonacistická verbež tvoří skvadru zle zvrácených 
a falešnou hru hrajících dravých živlů, které předstírají přátelskost k židům, avšak ve skutečnosti běhají 
jako vlci v rouše beránčím, kteří se krvavě a drásavě zakusují do svých obětí a odhalují svůj dravčí 
charakter, pokud se jim k tomu naskýtá vhodná příležitost. 

A podívám-li se nyní ještě na celou tu ukrajinskou válku, tak mě to podněcuje k tomu, abych řekl – podle 
toho, co vím od zdroje Quetzal, který vyzkoumal důvod toho útoku Palestinců –, že v Izraeli a Palestině 
nadešel čas války proto, že nově vzplanula a začala působit protižidovská zášť, která se šířila procesy 
napodobování. To proto, že Zelenskyj žebrá po celém světě, vinou čehož se mnoho pomatených 
a zmatených vládnoucích z různých zemí a značné části jejich populací přiklonili na stranu Ukrajiny, 
kterou »vede« žid a válečný fanatik Zelenskyj. A vše se nyní odehrává tak, jak jsem říkal již na počátku té 
ukrajinské války, a to právě proto, že Zelenskyj je Palestincům známý jako židovský věřící a že mu 
vládnoucí různých zemí pomáhají ve shodě se stejně smýšlejícími částmi populací zbraněmi, municí 
a financemi atd. a »bratříčkují« se s ním, ačkoliv různí z těch »pomocníků« jsou nepřátelé židů, což 
ovšem svým hereckým umem zakrývají, přičemž doufají v to, že to mnozí další kvůli své hlouposti 
nerozeznají a že sami budou docilovat dosti velkého zisku nějakého druhu. 

Tu válku Izraele proti Palestincům – kteří jsou vpravdě Araby, kteří zde navíc všechno začali – vede 
Netanjahu zvrhle tak, že v tom prakticky není velkého rozdílu oproti působení Adolfa Hitlera a jeho 
pochopů SS za minulé světové války. Tato válka může nyní eskalovat proti Libanonu, Sýrii i Jordánsku, 
a tudíž se útočnosti již nebudou omezovat jen na Západní břeh Jordánu, pokud bude ten válkylačný 
Netanjahu rozšiřovat meze svého působení. Ten je ve svém válečném konání zjevně právě takovým 
náboženským a nevypočitatelným válečným fanatikem jako Zelenskyj – a jako byl i Adolf Hitler. Navíc 
stojí za celou věcí neprůhledně Amerika, což je nepochybné, ačkoliv na odiv pokrytecky »intervenuje« 
proti tomu a onomu, což dělá vpravdě jen proto, aby světovou veřejnost vodila za nos. 

Nyní se ale opět vrátím k tomu, co je vlastně naším tématem: Po velmi dlouhé době se objevili znalci 
písma, kteří se snažili sepsat tradované zfalšované »vzpomínky«. V těchto spisech si ustavičně 
přibásňovali další věci a hodně přispívali k novým falzifikacím, z čehož nakonec vznikla BIBLE. 

Inu, je tedy nutno hovořit o tom, že ohledně Jmmanuela a takzvané večeře je vše vylhané a vycucané 
z prstu, neboť taková večeře se nikdy nekonala, a už vůbec ne předtím, co byl Jmmanuel zatčen pochopy, 
což se stalo krátce po onom setkání a poté, co naposledy vyučoval svoji Nauku, načež byl skutečně 
ukřižován; to ovšem bez vědomí Římanů přečkal a uprchl, a sice do Šrínagaru, kde založil rodinu a zemřel 
ve vysokém věku. Je nutné ještě jednou povědět toto: Víno Jmmanuel po celý svůj život nikdy nepil, ale 
jen vodu, přičemž ani neexistoval žádný kalich, z nějž údajně pil víno. Sami jeho přívrženci používali jen 
své osobní malé kamenné misky, resp. šálky na pití ze vzorovaného kamene. Ty měřily v průměru přesně 
10 centimetrů, byly světle hnědé, resp. béžové a skvrnité, což bych řekl k tomu, jak je musím popsat. 
Nikdy ani nebyly uchovávány žádné relikvie, jež by s Jmmanuelem nějak souvisely, a tedy ani 
vyfantazírovaný »kalich«, z nějž údajně pil, a nebyl uchováván ani »hrot meče«, s nímž byl údajně bodnut 
do boku, aby se zjistilo, zda je mrtev; toto se nikdy nestalo a jeho údajná smrt nebyla »testována« tímto 
způsobem, a tudíž ani neexistuje žádné takové kopí. Rovněž i to údajné posmrtné plátno je nebývalý 
švindl, neboť to bylo vyrobeno ... až v pozdějších stoletích, což se dělo dokonce vícekrát v různých 
dobách a na různých místech, přičemž ono úplně první »posmrtné plátno« se v běhu času kvůli špatné 
kvalitě látky rozpadlo na kousky. A to nemluvím o jiných věcech, které ještě kolují a které si věřící, fanatici 
a především podvodníci a padělatelé vymýšlejí, vyrábějí a vylhávají, stejně jako to, že souvisejí 
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s Jmmanuelem. To je vlastně to nejpodstatnější, co je nutno povědět, ale už jen to je vlastně příliš mnoho 
k tomu, aby se pravdě učinilo zadost, neboť lidé budou tak jako tak všechno házet do špíny 
a nepoučitelné a zdánlivě myslící osoby, jež beznadějně propadly bludné věřivosti, to nebudou 
akceptovat, chápat ani rozeznávat v souladu s pravdou či jako pravdu. To proto, že každá forma věrství 
právě vědomí věrské slepoty ... 

Ptaah   To, co říkáš, se shoduje s tím, co zaznamenal i můj otec ve svých letopisech, avšak my jsme to 
doposud sami pomocí cest do minulosti ..., inu, ty přece víš. Žel vypadá fakticita u pozemšťanů tak, jak 
říkáš, jelikož jejich většina se nezajímá o pravdu, ale jen o iluzorní věrství, a to obhajují až po zavraždění 
těch, kteří vyjevují svoji poctivost a říkají pravdu. 

Billy   Tak tomu žel jest, neboť věřící přece nepokládají za nutné vyzkoumávat pravdu, ať už se jedná 
o cokoliv. Ale k jiné věci: Před nějakou dobu přišla tady ve Středisku řeč na Sonaer – spolu s Michaelem 
–, kteří přece před 30 nebo 35 milióny let uprchli do Vesmíru DERN, tedy do sesterského Vesmíru, jelikož 
ve Vesmíru ANKAR byla mezi vašimi národy ustavičně válka. Sonaer se pak přece po technické stránce 
velmi rychle a dalece vyvinuli, a když před více než 52 000 lety u vás Plejaren vlivem té velké a tajuplné 
koule konečně nastoupil mír a vznikla vaše Federace, tak byly mezi vámi a Sonaer ve Vesmíru DAL opět 
navázány užší styky, přičemž k Sonaer přece patří i ty národy, k nimž náleží Asket, a já měl tu čest, že jsem 
tam směl poznat několik osob. Avšak o tom nechci nic vyprávět, neboť to, co jsem zmínil, byla jen má 
mezipoznámka, jelikož je na pořadu dne jiná věc, kterou si prosím přečti. Tady jsem totiž obdržel jeden 
pozoruhodný dopis, který si máš, prosím, přečíst a který mi napsal ... Ten si však prozatím nepřeje, aby 
bylo uváděno jeho jméno, což je přece veskrze pochopitelné, neboť jeho slova vyjadřují pravdu, a tu, jak 
známo, lidé neradi slyší, a přináší nepříjemnosti těm, kteří ji vyslovují. 

Ptaah   To je žel zde na Zemi faktickou skutečností, ale ten dopis si chci nyní rád přečíst ... 

 

Milý Billy, 

nyní je to již mnoho let, od roku 1980, co pravidelně zpovzdálí sleduji FIGU. A co na mě dělá velký dojem, 
je to, jak Ty a Tví přátelé analyzujete lidi obecně, a také vůdčí osoby, politiky a celou takzvanou státní 
»elitu«. 

Patrně se tomu zasměješ, ale existuje věc, která do jisté míry potvrzuje tvoji analýzu. 

Poslední dobou jsem se díval v německé televizi SWR na jeden pořad, který se věnoval tématu analýzy 
lidí. Tady je link: https://www.swr.de/wissen/wie-hormone-unser-verhalten-steuern-100.html 

Jsou v něm rozhovory s lékaři na poli biotechniky a také s psychology. Podle výsledku jedné studie 
existuje vzájemný vztah mezi tím, jak se lidí stravují, prostředím, v němž žijí, kontextem jejich okolí 
a vývojem agrese a agresivity – je to tedy doopravdy tendenční popis. Stravování skýtá možnost vést lidi 
tak, aby chodili tam, kam člověk chce, dělali to, co si člověk přeje, a projevovali takové chování, jaké je 
dlouhodobě zamýšleno; jinými slovy: lidé mohou být »voděni za nos«, což se děje už jen tím, že je 
manipulována jejich potrava. Jedním ze spolupachatelů této věci – ať vědomě či nevědomě – je 
potravinový průmysl, který lidi svými produkty otravuje a krotí současně. To je opravdu zajímavá věc, 
neboť tento průmysl má přece »povinnost« poskytovat lidem více či méně dobrou stravu, ať je jich kolik 
chce. Zejména platí, že čím více lidí na Zemi je, tím více přídatných látek je mícháno do potravy 
a prohlašováno za potraviny; a porcí dobrých potravin je stále méně a méně. 

Když jsem sledoval tento pořad, musel jsem vzpomenout na tebe a naše přátele a potvrdit si to, co jste 
se vy všichni již po léta pokoušeli vysvětlovat: Jsme řízeni schizofrenními, nemocnými lidmi, kteří vedou 
lidstvo skutečně do záhuby. Když o tom chce člověk hovořit – tomu neuvěříš –, tak lidé, kteří by to 

http://cz.figu.org/
https://www.swr.de/wissen/wie-hormone-unser-verhalten-steuern-100.html


10 
 

 

Copyright 2024 bei ‹Billy› Eduard Albert Meier, Semjase Silver Star Center, Hinterschmidrüti 1225, 8495 Schmidrüti, Schweiz 
FIGU Studiengruppe ČR: http://cz.figu.org 

pochopit mohli, to chápat nechtějí a hned se stavějí na odpor, neboť myšlení je pro ně, jak se zdá, příliš 
namáhavé nebo je jim protivné. 

Nechávají se »polarizovat« »politickými« řečníky, jelikož – jak jsi již často uváděl – nemyslí, jednoduše 
nevyvíjejí myšlenkovou činnost a své myšlení vypojili, zapomněli a už nepatří k jejich schopnostem, 
přičemž jsou oblbováni a zaplavováni množstvím životních událostí nebo okolností, takže již nemají šanci 
ani zformulovat nějakou myšlenkovou větu. Z mého pohledu znamená tohle vedení lidí ve velkém stylu. 
Ale kam jsou vedeni? Jsou zaměstnáváni enormními kvanty dat, takže již nemají možnost, aby přišli 
k sobě samým. Podívej se jednoduše na tu věc s mobilními telefony: Lidé z toho ochořují; telefony jsou 
určeny k telefonování, o. k., ale lidé se na ty přístroje dívají jako na konzumní zboží a proč vlastně? ... no 
ano, aby stále něco fotili. Tyto přístroje nejsou ničím jiným než vysoce technizovanými kamerami, 
umožňují nekonečné surfování na internetu, a je to hlavně gigantický zdroj herních nabídek. Ale přesně 
to si ty vůdčí osoby přejí, přejí si společnost, která bude kvůli nepodstatným věcem převádět hodně peněz 
a která bude stále zaměstnána: A tak se lidé nedostávají k tomu, aby MYSLELI. Vypadá to tak, jako kdyby 
někdo vodil lidi za nos, jak to nazývají mnohé instituce: Jako ovce. 

Zatímco píšu, myslím na tebe a na Plejaren, jak se spolu bavíte o této tematice a jak ji sledujete; zajímavé 
je, že vedle přelidněnosti, která přináší akutní problémy – a to skutečně akutní –, narůstá i obrovská 
hloupost. Jednoho dne mi někdo pověděl: »Lidem je sdělováno výukou, že vše je velmi komplikované, 
a přitom je vše velmi jednoduché. Lidé jen nesmějí ničemu porozumět.« Tak tomu tehdy bylo a je tomu 
tak i dnes, jak víme. 

Důsledků této věci je ovšem mnohem více, než by se dalo očekávat: Pokud totiž lidé ničemu nerozumějí, 
ba jsou oslepeni, vypojeni z provozu, tak se přece buduje stresová situace; už nechápou svět, mají strach 
z událostí. Víš, připomínají nafukovací balón, který někdo sešlápne nohou, a dříve než praskne, tak 
po stranách »vypoukne«. Tak se to dělá s myšlením lidí. Nejvyšší statek, který máme, ten, který nás 
spojuje s tím větším, se vesele pošlapává. Vzpomeň si na svoji knihu o moci myšlenek. Lidé jsou 
neutralizováni: Jaký je tohle výsměch! Jejich myšlenky jsou ty tam, jsou bez obsahu, neúčinné. Lidé jsou 
rádi, když rozumějí událostem, které se odehrávají přímo před jejich nosem. 

V konečném efektu se člověk diví, a vedoucí elita se raduje z toho, čeho dosáhla. Je to perverzní, ale tak 
se v mnoha situacích jedná, a světe div se, samotní lidé, kteří jsou tím dotčeni, se těší z věcí, kterých 
podle svého názoru dosáhli, i když se jedná jen o nafouknutou bublinu. Jak slepí lidé musejí být?!!! 

Lidé se dnes podivují tomu, proč se jejich svět v nynější době stále zhoršuje. Jasně, i to je zamýšlená věc; 
nejhorší na tom je, že pokouší-li se člověk druhé vzdělat, tak bývá rychle vytěsněn na okraj, přitlačen 
ke zdi; právě tak je to i s knihami, v nichž se vypráví pravda, ty bývají rychle cenzurovány. Obecný lid 
nesmí věcem přijít na kloub a dostat osvětu. 

Milý Billy a vy Plejaren, jak pravdivá jsou vaše slova! 

A cesta vedoucí k tomu, aby se lidmi zatřáslo a probudili se, je velmi tvrdá a trnitá. Je k ničemu nad tím 
bědovat, nutné je se pokoušet lidem pomáhat, i když to musí trvat milióny let. Jednoho dne se podaří 
dosáhnout cíle ... Pokud mezitím naši krásnou planetu nezničí hloupost, která je nyní na denním pořádku. 

Úkol vypadá takto: Poskytovat lidem osvětu. Těžké v tomto technizovaném světě, v němž žijeme, je 
pobízet lidi správným směrem, navzdory tomu, že má člověk málo volného času ... A právě v tom existuje 
překážka: V té různorodé škále nabídek, které jsou určeny k tomu, aby se lidé zaměstnávali, lze stěží najít 
nějaký segment, od nějž by se dalo odrazit; myšlení lidí je tak krajně vychýlené, že jim stěží zbývá chuť 
a nálada k tomu, aby se zabývali touto tematikou. 

Milý Billy, je škoda, že jsme se nikdy nepotkali. Rád bych s tebou prohodil pár vět ... A jistě nejsem jediný, 
kdo by měl takové přání. Přeji ti vše dobré. 
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Mezitím se opět ponořím do knihy OM. Děkuji ti za to, že jsi vydal tak cennou a hodnotnou knihu. 

Posílám Ti pozdravy, Billy, a také našim přátelům Plejaren 

... ... 

To, co ti ... píše, odpovídá skutečnosti, a dokážu plně pochopit, proč si nepřeje uvádět své jméno, neboť 
to bývá tady na Zemi žel skutečně spjato s jistým nebezpečím, které dokonce vypadá tak, že pozemšťané, 
kteří vyslovují otevřená slova pravdy nebo dělají jiné správné věci, jsou sužováni a trestáni vrchnostáři, 
anebo jsou ohrožováni na životě nepřátelsky smýšlejícími osobami či lidmi zastávajícími jiné názory 
či jsou skutečně zavražděni. 

Billy   Tak tomu žel je, o tom bych mohl dlouze vyprávět, neboť doposud jsem přece čelil již 25 pokusům 
o to mne sprovodit ze světa, přičemž mohli být smrtelně zasaženi i jiní: Zvláště Silvano měl třikrát více 
než jen štěstí, a Engelbert dvakrát. Štěstí měli také Mariann a Willem, jakož i Daniel, který měl »z pekla« 
štěstí, protože se kulka odrazila od stromu, když na mne bylo vystřeleno a když on vstoupil přesně 
do dráhy kulky, když třeskl výstřel. 

Tady je ale ještě jeden další dopis, a sice děkovný, nechtěl bych opomenout ti jej ukázat: 

Země: CH 

Milý Billy, milá Evo a vy, kteří spolupomáháte ve věci Nauky Tvořivé energie. 

Koncem minulého roku jste mi darovali knihu »Učení Tvořivé energie«. Nyní jsem si ji přečetl, 
a zapůsobila na mne tak, že to ve mně upevnilo a projasnilo mé myšlenky a pocity. Rád bych Billymu 
a všem jeho pomocníkům poděkoval za tento cenný dárek, je to velká pomoc na mé cestě k tomu, abych 
se stal člověkem. Jednu Billyho výpověď jsem si teď zvláště zvědomil ... Své spoje Tvořivé energie 
a vědomí si udržuji vždy volné, aby ve mně a skrze mne mohly působit Tvořivé zákony a doporučení. 
V tomto smyslu vám ještě jednou vyslovuji srdečný dík za všechny vaše snahy. 

D. ... 

Ptaah   Tato slova jsou vskutku velmi potěšitelná, přičemž chci této ... poděkovat, jelikož ta slova mne 
skutečně těší. 

Billy   Mne rovněž a já touto cestou ... děkuji za tato dobrá slova, což odpovídá i smýšlení Evy a všech 
ostatních. Tento dopis však není vše, neboť tady mám ještě jeden další od jedné ženy, která píše, že čte 
kontakty a že přečetla všechny knihy a spisy FIGU. Nyní má, jak říká, otázky, jež jsou poněkud obšírné, 
a táže se, zda bych na ně mohl odpovědět. Bojí se ale uvádět svoji přesnou adresu a má strach z toho, 
že ji budou lidé osočovat, kdyby někdo věděl, že se zaobírá FIGU a že mi klade otázky. K dotazům 
z tohoto dopisu mám zaujmout stanovisko tím způsobem, aby si poté, co s tebou budu hovořit, mohla 
všechny odpovědi přečíst, až je všechny vyvolám a sepíšu. Její dopis však zveřejňovat nemám, ale jen 
její dotazy, což chci nyní učinit tím, že ti předečtu, co tu stojí doslovně psáno: 

Otázka: Proč pronásledují ve všech státech stíhací letouny ta UFO a proč na ně střílejí? Doposud přece 
nevešlo ve známost, že mají zlé úmysly, neboť jak vidím pokaždé v televizi, tak se ta UFO střelám vždy 
vyhýbají a vypaří se. Neví se přece ani, odkud pocházejí a co chtějí, a k tomu budete moci Vy, Billy, určitě 
něco povědět. A proč vojenská místa ta UFO zapírají a noviny je zesměšňují? 

Otázka: Proč mnoho států pomáhá Ukrajině a Zelenskému a dodává jim zbraně, zatímco Rusko a Putin 
jsou osočováni a peskováni? Válka tak přece neskončí, bude stále pokračovat dále a bude jen 
napomáhat tomu, aby se stále více šířila nenávist k židům, jak jste přece již před několika měsíci říkal 
a psal, jelikož tento Zelenskyj je žid a on je tím, kdo vede z pověření USA s radostí tuhle válku, protože 
po válce dychtí a je mocichtivý. Jsou státní papaláši příliš hloupí na to, aby toto rozpoznali, a proč jsou 
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takovíto zločinci vůbec tolerováni ve vysokých vládních úřadech? Tahle lůza přece neuvrhuje do bídy jen 
svůj vlastní stát, ale i celou populaci, ba dokonce i svět. 

Otázka: Proč nechtějí mít Plejaren ani Vy s těmi UFO nic co do činění? 

Otázka: Ve Spolkovém sněmu se ochomýtá jedna postava, která vlastně do Spolkové rady nepatří, neboť 
tento muž je, jak jste podotýkal, vlastizrádce, protože převzal sankce od EU a uvalil je na Rusko. Tím byla 
těžce poničena naše neutralita, a já si kladu otázku, proč takovíto zločinci nejsou ihned sesazeni 
a potrestáni a proč mohou nadále působit pohromy? Ti tam ale dělají i jiné věci, jež nejsou v pořádku, 
stejně jako je dělají i noviny, jež stále přinášejí velké lži, jako tomu bylo ohledně té velké koronavirové 
nákazy. 

Otázka: Slyšela jsem, že existovalo vícero Atlantid, jakpak je to s tou, která se již od nepaměti popisuje? 

Otázka: Jakou energii využívají kosmické lodě ke svému pohybu? 

 

To jsou otázky té ženy, a tak se tě tážu, zda mám na ně vůbec odpovídat? 

Ptaah   Pokud toho, budeš-li odpovídat, neřekneš příliš mnoho, tak si myslím, že proti tomu nelze 
naprosto nic namítat. 

Billy   Pokud – inu, potom se pokusím podat nějaké odpovědi. – – Ta první otázka je vlastně více než jen 
jedna, ale chci se pokusit k tomu přistoupit z celkového hlediska. Když se podívám na tuhle věc, tak 
k tomu jsem teprve nedávno řekl, co je nutno si myslet o tom, že na ta UFO vyrážejí bojové letouny, 
a že se na ně dokonce střílí. To celé pokládám – jak jsem již říkal dříve – nejen za krajně směšné, ale 
i za nebezpečné. Směšné je to proto, že se primitivními stíhačkami pořádá hon na ty létající objekty, 
které se umějí bleskurychle vyhnout jakémukoliv přiblížení. A směšné je to navíc i proto, že se proti těm 
UFO postupuje střelnými zbraněmi, zatímco ta zcela očividně všem těmto pozemským primitivním 
pokusům nemusejí ani klást odpor, ale jednoduše nechávají všechny ty idiotské střelné útoky neškodně 
a bez účinku vyšumět do ztracena, dříve než ty primitivní projektily vůbec jen dospějí k jejich vnějším 
plášťům. 

To zjištění té ženy, že dosud nevešlo nic ve známost o tom, že za výskytem těch UFO byly rozeznány zlé 
úmysly, může sice souhlasit, ale kvůli tomu, že je pozemšťané pronásledují a ostřelují, se chování těch 
ufonautů může eventuálně negativně změnit, pokud by tou útočnou střelbou utrpěli nějakou újmu. 
S tímto směšným jednáním pozemšťanů proti těm UFO je tedy i spjato nepřehlédnutelné nebezpečí, 
na které se ovšem nedbá a jež může pozemšťanům přinést nezměrnou škodu, a tomuto riziku by 
pozemšťané nebyli schopni čelit, jelikož ta UFO jsou technicky o pořádný parník napřed. To, že je jejich 
pronásledováním a ostřelováním údajně hájena a bráněna »národní bezpečnost«, je naprosto idiotské, 
neboť jejich technika je oproti veškeré pozemšťanům známé technice tak dalece napřed a má takovou 
převahu, že se to vůbec nedá srovnávat. Nad tím by se měli zamyslet všichni ti idioti, kteří udílejí dotyčné 
rozkazy k tomu, aby stíhací letouny ta UFO pronásledovaly a sestřelily, nebo aby se na ně pálilo ze země. 
Tihle idioti ověšení řády se pokládají za velké a mocné, ale ve skutečnosti jsou zbabělí, a navíc hloupí 
jako snop a nadělávají si ze zbabělého strachu do kalhot, ba co víc, budou se krčit v nejšpinavějších 
dírách, až to doopravdy rupne. Za hlupáky pak budou ti, kteří přijímají rozkazy a budou muset přijít 
o život v boji na frontě, zatímco ti velkohubí hodnostáři, kteří se pokládají za velikány, se odeberou 
do bezpečí svých děr a budou v nich dřepět, jako tomu bez výjimky bývá v případě vrchnostářů všech 
armád i v případě vládnoucích činitelů všech zemí, kteří se sami glorifikují a žijí v bludné představě o tom, 
že jsou větší a mocnější než energie a síla, která stvořila vše z nicoty a učinila vše živoucím. 

Co se nyní týče toho, že existovalo vícero Atlantid: Platón sice psal o Velké Atlantidě, ale nikoliv o těch 
dalších místech, jež byla v širokém okruhu rozšířená a jež se nazývala Atlantidami jen pro srovnání, 
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zatímco měla jiné názvy. Atlantidami je nazývali pouze jejich obyvatelé, jelikož s Atlantidou, kterou 
uváděl Platón, obchodovali, a tudíž kromě správného názvu svého místa používali i označení Malá 
Atlantida. 

Co se týče té otázky ohledně energií, jež používají kosmické lodě, tak o tom nejsem tak dobře zpraven, 
neboť je mi pouze známo, že v létajícím stroji, resp. v paprskové lodi, je tvořena energie, a sice pro jeden 
speciální pohon, jenž se využívá k dimenzionálním průchodům. Krom toho slouží jako hlavní energie ta 
– pokud jsem to správně pochopil, přičemž ale nevím, jak to vše funguje –, která se využívá z hvězd 
a planet. Co je tím nutno chápat a co to znamená a vyjadřuje, tomu nerozumím, a vím jen tolik, že jsou 
odčerpávány, »shromažďovány«, resp. ukládány energie ze sluncí a planet, a loď se tedy na tyto energie 
napojuje. Tato energie je – jak mi bylo řečeno – tak nesmírně plná síly a neomezená, jakož i nadsvětelně 
gradující, že může paprsková loď z bodu bleskurychle dosáhnout vícenásobné rychlosti světla, přičemž 
současně je v samotné lodi vytvořen stav podobný stavu beztíže, díky čemuž nevzniká tlak ze zrychlení. 
Při použití vlastního normálního pohonu se paprsková loď jednoduše jakoby beztížně »vznáší« – jak to 
funguje, to já nevím – a je vystavena větru, a tudíž se kymácí a také třepe, jelikož není chráněna, resp. 
odcloněna před vnějšími vlivy. Proto je také zasahována větrem, a tak to vypadá, jako by se třásla nebo 
právě kolísala. Paprsková loď má tedy různé energetické pohony, ale jak skutečně vypadají a pracují, co 
znamenají a jak to vše způsobují, to mi není známo – krom toho to ani nechci vědět, neboť jednak se 
o tuto techniku nezajímám a jednak to ani vědět nechci, jelikož pak o tom nemohu nikomu poskytnout 
informaci, a tím pádem ani způsobit, aby pozemšťanům začala být známá technika, jež by mohla 
napáchat velmi značné pohromy, jelikož pozemšťané přece ihned vše používají za účelem vraždění, 
zabíjení, válčení a teroru, pokud něco ... inu, ty už víš, co by se potom stalo. 

Co se ještě týče toho dotazu ohledně toho, odkud ta UFO pocházejí, jaký je vlastně účel jejich výskytu 
a co chtějí a tak, to ... 

Ptaah   ... o tom nemáš žádné ... 

Billy   ... vždyť to jsem chtěl říci, neboť Sfath mi již ... 

Ptaah   ... pak je to tedy dobré. Když jsi chtěl hovořit, myslel jsem na to, co můj otec zvláště poznamenal 
ve svých letopisech o tom, že ...  

Billy   ... že se o tom má mlčet. To jsem nezapomněl a držím se toho, a tudíž to, co vím, neříkám 
a nerozhlašuji. Má postačovat, když řeknu, že od nich doposud nehrozilo žádné nebezpečí, poněvadž 
dosud prováděli/y/a jen mírové funkce, což bylo ale právě až do současnosti naopak nepřátelsky 
ignorováno. A co se týče jejich snah a toho, odkud pocházejí, to by nebylo dobré uvádět. 

Ptaah   Objasnit tyto věci by vskutku nebylo dobré. Mimoto přece také víme, že nemůžeš poskytovat 
všechny informace přes telefon, jelikož ten je monitorován ... 

Billy   Právě. – Co se teď týče té další otázky ohledně toho, že státy dodávají Ukrajině, resp. Zelenskému 
zbraně, munici a peníze – jedná se přece zhruba o 50 zemí, jejichž vládnoucí jsou naprosto nezodpovědní 
a částečně zkorumpovaní, a ti pracují bezmyšlenkovitě na tom, aby nakonec přece jen vypukla pravá 
světová válka a aby se ta nyní probíhající, podivná světová válka rozšířila –, tak na tu chci odpovědět 
následovně: V zásadě neprovozuji politiku a zdržuji se v jejím ohledu jakéhokoliv mínění, neboť se 
snažím stále jen o to, abych neutrálně, z jasného pohledu pojmenoval to, co je dáno a co probíhá, aniž 
bych to jakkoliv hodnotil. A tak vidím, že vládnoucí a dotyčné části jejich podporovatelů vedou svým 
konáním ve věci dodávek zbraní, munice a peněz atd. Zelenskému světovou válku, jaká probíhá poprvé 
ve světových dějinách a jaká se ještě nikdy předtím nekonala – Zelenskyj je přitom podle mého poznatku 
i podle poznatku vás, Plejaren, válečný štváč a válečný fanatik, který působí nepochybně ve službách 
Ameriky. A jelikož bude tato válka, jako doposud, vedena dále i do budoucna, tak hrozí, že se to vše 
vposled zvrhne v otevřenou světovou válku, která se již nebude omezovat jen na Ukrajinu, ale která bude 
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hrozit, že zachvátí další země. Přitom mohou být pak v nejhorším případě rovněž nasazeny jaderné 
zbraně, neboť tento scénář se již hrozivě vznáší v prostoru. 

K tomu, co si dovolují ti idioti z řad vládnoucích papalášů, jak je ta paní ... nazývá – avšak já je chci rozdělit 
na poctivé a nepoctivé –, mohu říci, že ti nepoctiví vinou své blbosti dělají všechno pro to, aby v zájmu 
Ameriky, která trpí hegemonickými bludy, podporovali tuto podivnou světovou válku, avšak to dotyční 
kvůli své bezmezné hlouposti, prostoduchosti a bezuzdné nezodpovědnosti nedokážou pochopit. To by 
vlastně mělo jako odpověď na tu otázku postačovat. 

Nyní je ještě nutno zodpovědět ten dotaz, proč vy, Plejaren, a tudíž ani já, nechceme mít s těmi UFO nic 
co do činění a proč se chráníte před tím, aby vás mohla jakkoliv lokalizovat, a taktéž před monitorováním 
ze strany pozemšťanů. K tomu bylo vlastně v minulých měsících řečeno již dosti, a mám-li tu odříkat, co 
bylo již vysvětleno, tak řeknu jen tolik, že má být zabráněno tomu, aby ti ufonauti nalezli cestu 
do Vesmíru ANKAR k Plejaren a jejich Federaci a aby tak v pozdější době učinili pozemšťané, kteří přece 
znají jen vraždění a zabíjení, nenávist a pomstu, mocenské manýry, lačnost, válku a teror a rovněž 
náboženské bludy a imaginární bohy. Aby se tyto věci ve Vesmíru ANKAR opět rozšířily a aby mohlo 
opětovně dojít k tomu, co se odehrávalo dříve, než konečně nastal mír, tomu musí být za všech okolností 
zabráněno. 

Co se nyní týče té otázky, která se vztahuje na Spolkový sněm v Bernu: Tam to právě funguje tak, 
že k tamním vládnoucím činitelům se v případě jejich nekalých nebo nesprávných intrik – pokud se jich 
dopustí – přistupuje zvláštním způsobem a že požívají zvláštních práv, na rozdíl od normálních občanů. 
Tak to platí kupříkladu zcela zjevně i pro tu personu ze Spolkové rady, která hrubě zmařila naši neutralitu, 
čímž zradila Švýcarsko. Zda bude přesto ještě volána k odpovědnosti, o tom lze pochybovat, jelikož náleží 
ke Spolkové radě, a proto je to pochybné, neboť se přece říká: »Vrána vráně oči nevyklove«. Tady se 
právě nabízí otázka, kdo se chopí slova a bude aplikovat právo, nebo jaká vrána nechá jednoduše platit 
neprávo. Zasahovat do této záležitosti není mojí věcí, a právě tak nejsem ochoten ani politizovat, neboť 
chci jen pozorovat a říkat to, jaká je skutečně pravda, a k čemu je tedy nutno se na rovinu vyslovit. 

V zásadě se tedy nevměšuji, neboť odpovědní činitelé jsou vždy ti ze Spolkového sněmu, kteří to vše 
schvalovali a kteří za to také měli nést odpovědnost, již ale nenesli, přestože museli vědět, že je to celé 
v rozporu s ústavou a neutralitou. Totéž platí i v tom ohledu, že o žádných věcech a zákonech Švýcarska 
nesmějí nikdy a za žádných okolností rozhodovat cizí soudci – a právě tak ani ta diktatura Evropská unie, 
s níž hlupácké a nepočestné živly v řadách vládnoucích činitelů v Bernu neodpovědně koketují a dělají 
mnohé věci chybně, a to v rozporu se vším, co hájí každý pravý a dobrý švýcarský člověk, a sice ve smyslu 
toho, co zformuloval Schiller ve svém »Vilému Tellovi«4, na což ale mnozí Švýcaři obojího pohlaví zjevně 
zapomněli. To, co v této divadelní hře Schiller napsal, nesčetní Švýcaři zapomněli, zvláště ti, kteří »házejí 
očkem« po diktatuře EU. Ta Schillerova slova jsem před dlouhými léty poněkud pozměnil a chci ti je zde 
nyní reprodukovat, a sice v té podobě, v jaké jsem je jednou v Iráku pověděl Saddámu Husajnovi a v jaké 
jsem si je uložil ve svém počítači: 

»Chceme jediným národem sester a bratrů býti, 
jenž se nikdy v nouzi, v nebezpečí ani nerozdílí. 

Chceme býti povždy svobodni tak, jak naši předci byli, 
nechceme smrt, a ani bychom v jařmu žili. 

Na sebe se spoléháme, na logiku, rozum a soudnost svoji, 
abychom se nepoctivosti lidské nestrašili, 

ale vždy ve věrnosti k pravdě i k zemi své dleli.« 

 
4 Vilém Tell (1804, Wilhelm Tell) je divadelní hra německého dramatika Friedricha Schillera o pěti dějstvích, ve 
které autor zpracoval pověst o švýcarském národním hrdinovi Vilémovi Tellovi. Jedná se o poslední dokončenou 
Schillerovu divadelní hru; pozn. překl. 
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Je to poněkud neohrabané, já vím, a na Saddáma to ani neudělalo velký dojem, když mu Kurtelmusch 
překládal tento myšlenkový výtvor. Ale co se týče těch, kteří dřepí ve Spolkovém sněmu, tak u nich 
nemohu konstatovat právě pochvalné věci, neboť pozoruji-li jejich chování, tak nemohu zjistit zrovna 
věci hodné chvály. Pomyslím-li například na všechno to, co přicházelo ze Spolkového sněmu v době, kdy 
všude řádil koronavirus, tak se ukázalo, že činitelé v Bernu hystericky plašili, a to společně s novinami. 
Ty totiž vyřvávaly stejnou písničku jako ti v bernské vládě a rozšiřovaly všude obrovský strach, místo aby 
uvážlivě a rozumně šířily osvětu a činily správné kroky. Plně totiž postačovalo, aby lidé zachovávali 
obezřetnost a aby v případě nutnosti, při pobytech mimo své bydliště, nosili dobrý a vhodný respirátor, 
a aby si také za jistých okolností dezinfikovali ruce, za tím účelem, aby se bezpečně chránili před 
eventuálním nakažením koronavirem, přičemž měli i jinak dbát na to, aby měli čisté ruce, což by mělo 
každopádně příznivý vliv. Ten koronavirus sice nedokážu sám posoudit, pokud jde o jeho působnost 
a nebezpečnost, ale zjistil jsem, že to strašení ze strany Spolkového sněmu v Bernu a ze strany novin 
bylo bezmezně přehnané, neboť jak jste vy, Plejaren, jednoznačně zjistili a jak jsi mi vysvětloval, tak 
na tuto nákazu zemřeli jen mnozí z těch, kteří měli poměrně silně poškozený imunitní systém nebo kteří 
trpěli nějakými chorobami, takže pro ně infekce covidem byla onou známou poslední kapkou, která 
stačila k tomu, aby zhaslo světlo jejich života. A jak jste vyzkoumali, tak většiny mrtvých po celém světě 
je nutno litovat kvůli těm injekcím, protože ty používané »medikace« v žádném případě život 
neprodlužovaly. Musím ještě říci, že my z FIGU tady ve Středisku, a rovněž i pasivní členové, jsme se 
jednoduše drželi bezpečnostních opatření, která jsi radil, a vše jsme dobře a bez újmy přečkali, a to 
navzdory tomu obrovskému strašení, které šířily noviny a také náš Spolkový sněm v Bernu. Tímto si 
myslím, že jsem i podal té paní ... odpověď na její otázku a narážku. 

Ptaah   K tomu nemusím nic dodávat. 

Billy   Žel je tomu v současné době ve Švýcarsku tak, že ve vládě v Bernu dřepí různé politické strany, 
které jsou mezi sebou krajně nejednotné, a proto ani nenalézají jednotný konsenzus. Naopak se 
zpravidla napadá a ničí vše, co je řádné a správné a co by bylo dobré pro lid a národ, o což se vždy snaží 
zvláště strana SVP (Švýcarská lidová strana), za což je ovšem zatracována a osočována jako pravicově 
extremistická; stejně se přistupuje kupříkladu i v Německu ke straně AfD (Alternativa pro Německo), 
která je veskrze hrubě peskována, jelikož si přeje fakticky blaho pro Německo a jeho lid. Za to jisté jiné 
politické strany prezentují tuto stranu jako nepřátelskou státu, a dokonce ji stavějí pod monitorovací 
dozor úřadů pro ochranu státu. Také ve Švýcarsku například různé politické strany působí proti SVP, 
protože ta si přeje pro zemi a obyvatelstvo to dobré a správné a také o to usiluje, avšak její odpůrci jsou 
příliš hloupí na to, aby to pochopili. 

Ti neonacisté v Německu – ve Švýcarsku jsou to pak obecně scestně myslící idioti jiných politických stran, 
kteří se pokládají za důležité a pronikavě myslící a chtějí sami sobě nasazovat svatozář – se prezentují 
jako obzvláště bystří, zatímco jsou hloupí jako oslové a spíše toho nekonečně mnoho zatracují, pokud 
jde o dobré a správné věci a svobodu národa, než aby působili dobře a řádně. Pokoušejí se všemi 
hnusnými prostředky odrovnat politické strany, které chtějí po právu správné věci, přičemž také svým 
primitivním a hloupým konáním a působením omezují, ba přímo úplně dusí lid ve věci jeho práv, 
ba dokonce ve věci jeho života, morálky, osobního sebeurčení, a tím i ve věci jeho vlastní vůle v každém 
ohledu, a sice novými zákony, vyhláškami, pravidly a výnosy atd. Vládnoucí tohoto druhu jsou vytahováni 
do úřadu, který by vyžadoval pravou lidskost a dobrou a hodnotnou životní zkušenost, avšak tyto 
atributy ony živly, které v tomto ohledu chybují, naprosto postrádají. Z toho důvodu ani nedokážou 
správně vládnout, ale tropí jen velké pohromy pro celou zemi a její lid, jakých by normální občanka nebo 
normální občan – tedy právě bez vládního úřadu – nikdy nebyli schopni. Všichni tihle falešní a intrikářští 
živlové, kteří neumějí řádně a správně vládnout zemi, a ani takovým způsobem vést lid, ovšem hrubě 
odrovnávají poctivé činitele, kteří chtějí vykonávat svůj vládní úřad tak, jak si to země a lid žádají, a kteří 
se snaží o to, aby vše dělali dobře a správně. Z toho důvodu se takříkajíc ustavičně děje to, že všichni ti 
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počestní představitelé ve vládách dostávají jen vzácně příležitost jednat, anebo ji nedostávají vůbec, 
jelikož jsou jejich snahy o dobré a správné věci přebíjeny věcmi nedobrými a nesprávnými, které činí ti 
namyšlenci, samolibci, mocichtivci a jedinci, již glorifikují sami sebe. 

Samozřejmě že existují vzpurníci, kteří vypěňují a myslí a jednají v rozporu se vším, co vlastně odpovídá 
smyslu celkově dobrého a řádného úsilí – to se žel stává nejen v politických stranách. Jednání toho druhu, 
že jsou jiné politické strany neprávem a chybně osočovány jako pravicově extremistické a protistátní, 
čímž se jim kazí dobrá pověst, se ale jinak objevuje i na soukromé úrovni, tedy v rodinách, skupinách 
a sdruženích atd., a tudíž úplně všude. Stále má někdo jiný názor a remcá, kvůli čemuž ihned vznikají 
hádky, odmítání, ba nenávist, což velmi rychle vede k násilí, k vraždám a zabíjení, pomstě, válce a zlému 
teroru. Dopouštějí-li se celého tohoto nesprávného jednání politici a noviny – neboť noviny jsou 
zpravidla »vedeny« politikou –, tak to právě bývají ti nesprávní, kteří zůstávají u vesla a kteří podvádějí 
a udržují v nevědomosti národ věřící politice a mohou si dělat, co chtějí. 

Ti neschopní činitelé vlád – a ti jsou neschopní zpravidla – nejsou nikým jiným než vskutku jen břídily, 
kteří postrádají životní zkušenosti, avšak nazývají se vládnoucími, zatímco opravdu nejsou nikým jiným 
než hloupými personami bez životní zkušenosti, které se nadutecky opovažují znevažovat a ignorovat 
všechny počestné vládní činitele a podkopávat jejich snahy. To zní sice tvrdě, ale je to pravda, stejně jako 
to, že ti životem nezkušení jedinci stále více sužují lid a omezují, ba přímo hrubě oklešťují jeho svobodu 
novými záludně ničemnými zákony, a to ještě hůře, než se to dělo v dobách zeměpanských správců, kdy 
byl lid zatěžován jen nemnoha zákony. Dnes je tomu ale tak, že existují stovky a tisíce zákonů, paragrafů, 
pravidel, vyhlášek, směrnic a zákonů, jakož i schvalovacích povinností a speciálních nařízení atd., jež 
švýcarský národ tak stísňují a poručníkují, že již nemůže na svém pravlastním pozemku řádně dělat 
či nedělat to, co sám chce. Zdá se, že brzy zajde situace až tak daleko, že švýcarská populace bude 
potřebovat průkaz a opravňující povolení k tomu, aby směla používat záchod, resp. toaletu ve svých 
vlastních domech. 

Ptaah   Že je tomu všemu skutečně tak, jak jsi řekl, to vyplynulo z neradostné a velmi negativní změny 
smýšlení a chování lidí zde v této krásné zemi – jako se to stalo i v jiných státech; je to zvláště hodné 
politování, neboť to nikterak neodpovídá tomu, čemu jsem se o Švýcarsku učil ze všech těch starých knih 
a spisů, a ani tomu všemu, co jsi mi oznamoval a co jsem se dovídal ze všech těch análů mého otce. To, 
co jsi mi uváděl o starotradičním chování, myšlení, jednání a lásce k vlasti švýcarských lidí a také 
o svobodě této země a lidu v jejich starší době, to očividně již neexistuje, ale odpovídá to dnes už jen 
směšné frašce. 

Billy   V běhu času se žel velmi mnoho věcí ohledně samotné této země změnilo, ba co víc, změnilo se 
i myšlení, smýšlení, a tím i chování, věrnost k této zemi a počínání lidí, a tudíž z toho vzešla 
neodpovědnost a jistý druh nevšímavosti v mnoha ohledech a také nedbalost, ba přímo lhostejnost vůči 
úplně všemu a rovněž i vůči spolubližním. To je to, co je dnes žel »duchem doby« lidí, kteří se jednoduše 
nechávají hnát s davem a kteří od něj vše přijímají a pak to vše vyžívají, aniž by sami pojali pravou 
myšlenku, neboť se nechávají jako v transu v jistém druhu věrství strhávat s ostatními a ztrácejí sebe 
samé. Nic už není takové, jako to bývalo dříve, kdy byly věci právě dobré, řádné a obstojné, na rozdíl 
od dnešní doby, kdy se poměry staly ubohými, falešnými, prolhanými, neslušnými a zlými v každé 
podobě. Pozemšťané se užírají k smrti umělými potravinami, stále více pustnou, přičemž zapomínají 
a ničí úplně vše, co jim život zajišťuje. Jen tuze nemnozí lidé dnes ještě myslí na ekosystémy, na přírodu 
a její zvířecí a rostlinnou říši. Jen nemnozí lidé ještě vědí, že moře a veškerá příroda dýchají a myslí, stejně 
jako všechny životní formy přírody a její fauny a flóry. Lidé se stávají stále zpustlejšími, lhostejnějšími 
a slepými vůči všemu, co znamená život. A tak ani nevidí a nerozeznávají bolest a smutek vyšších 
a nižších zvířat a všech ostatních forem života, a ani bol stromů a ostatních rostlin, natož aby vůbec ještě 
vnímali, co se děje s jejich bližním nebo s jejich spolubližními obecně. Lidé v tichosti tolerují vraždění 
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páchané při zločinech, teroru a ve válkách, nebo při pomstách, odvetách, nenávistném konání a svárech, 
a vynášejí také do nebes vražednou organizaci NATO, schvalují a podporují tresty smrti a přijímají 
lhostejně vyhubování vyšších a nižších zvířat a nesčetných dalších forem života až po rostliny všech rodů 
a druhů. Údajní »ochránci přírody« a jiní údajní »zachovatelé přírody« hloupě a omezeně zakazují 
a likvidují cizokrajné rostliny všech rodů a druhů, třebaže v našem klimatu skvostně prospívají 
a obohacují přírodu, a dříve byly v našem klimatu domácí nebo v něm domácí od přírody opět budou. 
Nesmyslně se láteří proti šířivým rostlinám, ačkoliv šířivými v žádném případě nejsou (skutečné bujivé, 
resp. šířivé rostliny lze omezovat) a obohacují rostlinnou říši. Zaslepené potírání neofytů, cizokrajných 
rostlin – které byly zaváděny do Evropy zvláště po roce 1500 a které se údajně vesměs rozšiřují a jsou 
prý invazní, agresivní, rychle rostoucí a při svém šíření obtížně zadržitelné – se zakládá na nevídané lži 
a podvodu, a tak je nakládání s neofyty bráněno takzvanou »Vyhláškou o uvolňování organizmů« 
(»Freisetzungsverordnung«). Neofyty (z řečtiny: »nové rostliny«) jsou ty rostliny, které byly po objevení 
Ameriky – které podle chybného údaje nastalo roku 1492 – zaváděny nebo zavlékány do Evropy, a tedy 
i do Švýcarska, a staly se zde domácími anebo zdivočely. Pouze ve Švýcarsku se má jednat asi o 1200 
rodů a druhů rostlin, jež tady během asi 500 let zdomácněly a které obohacují přírodu a jsou 
prokazatelně velmi cenné a důležité pro říši vyšších a nižších zvířat a pro mnoho dalších živočichů, což 
ovšem »fanatičtí potírači neofytů« kvůli své hlouposti ani nechápou, ani neakceptují. Ty velmi nemnohé 
neofyty, jež představují fakticky bujivé rostliny, rychle se rozšiřují, jsou agresivní a vytlačují, ba přímo 
vyhlazují jiné rostliny, může člověk na základě logiky, rozumu a zdravého úsudku pomocí vhodných 
opatření kdykoliv omezovat a bránit jim v růstu. Z toho důvodu není problém ty vskutku velmi nemnohé 
bujivé neofyty zvládnout, a počet jejich rodů a druhů je tak nízký, že jim lze učinit přítrž, aby se masově 
nerozšiřovaly a nepřekrývaly rostliny nebujivé. Zapotřebí je pouze logiky, rozumu a zdravého úsudku 
k tomu, aby se i ve vztahu k volné přírodě úplně vše zvládalo správně. Ale právě to nechtějí ti pomatení 
potírači neofytů vinou své hlouposti ani postihnout, ani pochopit, protože chtějí být bystřejší a chytřejší 
než sama příroda, která již po milióny a miliardy let vše správně reguluje, to jest podle daných 
klimatických podmínek, a tím pádem podle možných podmínek životních, a nechává vše růst a prospívat 
tam, kde je to na základě přírodních poměrů možné. Nad tím by se měli odpůrci neofytů pro jednou 
důkladně zamyslet a měli by se oprostit od svého velikášství v tom ohledu, že chtějí být bystřejší 
a chytřejší než sama příroda, která již po milióny let všechno uspořádává a nechává prospívat a růst, 
zatímco člověk – který si může připsat stáří jen několika málo desetiletí – chce být chytřejší než samotné 
Tvoření a jeho příroda se všemi jejími zákony a možnostmi. 

Ještě je nutno vysvětlit, že »fanatičtí potíratelé neofytů« ohledně přírody a způsobu, jakým žije a působí, 
praničemu nerozumějí, a tudíž jen vycházejí z pomatených a zmatených mínění a smyšlené víry o tom, 
jak to v dřívějších dobách s těmi či oněmi rody a druhy rostlin – od nejmenších až po ty největší – mohlo 
asi být. Totéž lze říci i v případě neozoí, tedy rodů a druhů vyšších a nižších zvířat a ostatních samostatně 
se pohybujících životních forem, které přišly z cizích zemí (buď samostatně a jako cizokrajní živočichové, 
anebo byly zavedeny či vyšlechtěny) a etablovaly se v Evropě, přičemž »odborníci« jako zoologové jen 
podléhají věrským domněnkám o tom, jak to v mnohem dřívějších dobách skutečně bylo. Ani oni se 
ve starých dobách nedokážou vyznat tak, aby vskutku věděli, jak, co a kde se všechno dělo, a tudíž se 
jejich »vědění« – jakož i »vědění« »rádoby znalců rostlin« – zakládá pouze na víře a názorech a jejich 
»důkazy« jsou často jen prázdný dým, přičemž ve svém velikášství po stránce svých »vědomostí« neměli 
možnost odebrat se do dřívějších dob a vyzvědět přímo na místě, jak to tehdy skutečně bylo. 

Neofyty v novější době Země nejsou bezpodmínečně rostliny, které se ve staré době vyskytovaly jen 
v určitém přírodním a klimatickém prostoru, avšak vyskytují-li se během posledního 1–3000 let pouze 
v jistých zemích, pak většinou jen proto, že tam převládají takové klimatické stavy a půdní atd. poměry, 
které těmto rostlinám zaručují životní základny. Pokud tedy v Evropě ve volné přírodě prospívají a rostou 
cizokrajné rostliny, tak jsou tam klimatické a půdní předpoklady tak ideální, že i neofyty mají v tomto 
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prostoru oprávnění existovat, což platí i pro neozoa, která samostatně připutují, jsou v daném prostoru 
usídlena či vyšlechtěna a začnou v něm být životaschopná a etablují se. Z toho důvodu je protismyslné 
a naprosto nevhodné, aby se člověk opovažoval do toho fušovat a že chce být chytřejší než příroda a její 
zákony a ničí toho více, než kolik toho správně dělá, a správně jednat by měl. 

Inu, je tomu tak – a to já vím –, že rostliny, které se dříve vyskytovaly v evropském prostoru, ale vymřely, 
se budou od přírody opět přirozeně vyskytovat, avšak pro tyhle pomatence, kteří chtějí všechno vědět 
lépe než sama příroda, jsou to v současnosti neofyty, resp. v současné době rostliny, jež jsou lidmi 
dopravovány z cizích zemí a přinášeny do Evropy – i do Švýcarska. 

Mnohé z těchto neofytů – z nichž jste vy, Plejaren, nalezli v Evropě asi 12 872, jak říkal posledně Quetzal, 
zatímco ti šílení nepřátelé neofytů dospívají jen k počtu cca 750 – sem byly již ve velmi dávných dobách 
zaváty větrem anebo byly úmyslně zavedeny člověkem jako užitkové nebo okrasné rostliny, přičemž 
mnohé z nich ve svých původních zemích z různých příčin – rovněž i vinou lidí – úplně vymřely, avšak 
v Evropě se byly schopny zachovat. Velmi vysoký počet z nich se samostatně rozmnožil a v Evropě 
prakticky zdomácněl – o čemž ti hlupáčtí nepřátelé neofytů nic nevědí –, zatímco nemnohé z nich se 
dnes již nejsou schopny dále rozmnožovat. To, že i brambory, kukuřice a rajčata atd. jsou v zásadě 
neofyty – přičemž je tu, opět podle údajů Quetzal, rovněž asi 14 000 neozoí, tedy nepůvodních životních 
forem všech rodů a druhů –, je fakt, na nějž ti fanatici nedbají. 

Inu, mnohé rostliny byly do Evropy zavlečeny neúmyslně s nečistotami v osivu, výsadbovém materiálu, 
krmivu a dalších přepravovaných věcech, přičemž mnoho těchto rostlin se bylo a nadále je schopno 
úspěšně etablovat v evropských půdách a v přírodě, zejména nyní, kdy se vlivem změny klimatu celá 
příroda nezadržitelně mění, což ti chorobní nepřátelé neofytů zcela zjevně nedokážou povážit, jelikož 
k tomu postrádají veškerou logiku, rozum a nezbytnou soudnost. 

Z neofytů nevychází pro přírodu ani pro člověka žádné nebezpečí, pokud se s nimi rozumně zachází, a to 
včetně invazních, resp. šířivých rostlin. Strašení odpůrců neofytů, jejich »fanatických potíračů«, s tou 
jejich idiotickou »Vyhláškou o uvolňování organizmů« (»Freisetzungsverordnung«) tropí více škody než 
užitku, a to už jen proto, že tak jako tak každým rokem mizí a je vyhlazeno – podle údajů vás, Plejaren – 
60 000 rodů a druhů malých i velkých rostlin, vyšších i nižších zvířat a ostatních životních forem, jelikož 
vlivem nových podmínek v životním prostředí ztrácejí z dlouhodobého hlediska schopnost konkurovat 
lidmi zničené přírodě nebo se vinou lidmi otrávené atmosféře a přírodě jednoduše nedokážou 
rozmnožovat a ztrácejí životaschopnost. 

Obecné nebezpečí nekontrolovaného šíření neofytů není přítomno, což platí i pro neozoa, neboť 
takovéto »pohledy do budoucnosti« se zakládají toliko na strašení idiotských, chorobných hlupáků, 
ustrašenců a nerealisticky uvažujících jedinců. Bez neofytů by lidstvo v nadcházející době klimatické 
změny – která má antropogenní původ – nemělo šanci přežít, a tuto šanci mít rovněž nebude, pokud 
konečně nezvítězí rozum a nebude drasticky a rychle »odbouráváno« přelidnění pomocí celosvětového 
a kontrolovaného zastavení porodnosti. 

Pro domácí faunu a flóru není dáno naprosto žádné nebezpečí, že by všelijaké rody a druhy neofytů 
a neozoí mohly zničit veškeré užitečné a důležité životní prostory a přirozené životní podmínky, nebo 
že by dokonce mohly zlikvidovat životní podmínky pro člověka a zbavit celou vegetaci životaschopnosti, 
neboť toto dělá sám člověk svým přelidněním a ostatními svými celoplošně ničivými, likvidačními 
a naprosto nezodpovědnými machinacemi. Vpravdě neexistují žádné »problematické druhy invazních 
neofytů a neozoí«, a pokud hrozí, že se takový invazní druh – jehož semena byla dopravena větrem nebo 
nerozumem člověka – začne rozšiřovat, tak jej lze pomocí patřičných včasných protiopatření již v zárodku 
utlumit a zneškodnit, aniž by byly pitomě zakazovány a zatracovány neškodné neofyty a neozoa, což se 
děje jen proto, že si idiotští a strachem a zbabělostí se třesoucí »fanatici do potírání neofytů a neozoí« 
nadělávají do kalhot. 
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Pouze větrem či nedbalostí zavlečené nebo člověkem vědomě či nevědomě vysazené rody a druhy 
šířivých rostlin jsou schopny se silně a agresivně rozšiřovat, vytlačovat jiné rostliny, umenšovat 
biologickou rozmanitost vegetace a ohrožovat celé biotopy, jakož částečně i člověka nebo vyšší a nižší 
zvířata a ostatní formy života. Člověk je však může udržovat pod kontrolou a v případě nouze je omezit, 
aby nemohly nikde páchat škody. Krom toho se mohou lidé naučit, aby se určitých rostlin nedotýkali, 
pokud například obsahují jedovaté látky a způsobují žahavé rány na kůži, jako kupř. bolševník velkolepý, 
který je zcela neškodný, pokud je ponechán na pokoji. 

Krom toho je nutno povědět, že již tisíce let jsou na všech světadílech Země přítomny invazní a jedovaté 
neofyty a neozoa, a mám-li vyjmenovat rostliny, které jsou v Evropě jedovaté, tak mi připadají na mysl 
následující: Nejmenší jedovaté houby, dále bolehlav plamatý, konvalinka vonná, brambořík, lýkovec 
jedovatý, oměj, oleandr, sporýš modrý, rulík zlomocný, dále pak ocún, který neznalí lidé často zaměňují 
s česnekem medvědím a který může člověku způsobit smrt tím, že mu ochromí dýchání. Dále mohu 
zmínit petržel, která je nebezpečná zvláště v červnu/červenci, kdy tato rostlina kvete, dále uvedu 
durmanovec, břečťan, sněženku, náprstník červený, mandloň hořkou, túji, cesmínu ostrolistou a fazol 
zelený atd. 

Toto jsou, kromě mnoha jiných, rostliny, jež rostou v Evropě a také u nás ve Švýcarsku a které tvoří zcela 
normální a nenápadnou součást vegetace. Mohou představovat vážné ohrožení právě tak jako jedovaté 
neofyty z cizích zemí, pokud jsou vysazovány tady v Evropě. Ty všechny jsou ale naprosto neškodné, 
stejně jako ty právě jmenované jedovaté rostliny – jež tvoří ještě mnohem více rodů a druhů –, pokud 
se s nimi zachází s dostatečnou vážností, respektem a opatrností. A pokud lidé dbají na takovéto 
zacházení, tak není dáno absolutně žádné nebezpečí, a tudíž jsou lidé, navzdory jedovatosti těchto 
rostlin, tak bezpečni jako v »lůně Abrahámově«, jak praví jedno úsloví. 

Stejně jako s jedovatými neofyty se věci mají i s nepůvodními druhy živočichů (neozoa), z nichž lze zvláště 
zmínit jedovaté hady a ryby (jako jsou invazní indičtí perutýni), a dále štíry, sršně, vosy a včely, a které 
jsou vlastně naprosto neškodné, pokud lidé nepodnikají nic nenormálního, kvůli čemu by byli kousnuti 
nebo bodnuti. 

K jedovatým hadům patří kupříkladu zmije obecná, dále pak zmije růžkatá nebo menší či skvrnitá, 
a ve Středozemním moři žijí invazní indičtí perutýni, kteří jsou jedovatí, a dále jedovatá medúza 
»měchýřovka portugalská«, přičemž jed těchto uvedených jedovatých živočichů může působit smrtelně 
jen v nejvzácnějších případech. Nejsem sice specialista na hady, ale díky tomu, že jsem v Indii v ášramu 
Ašóka, v ulici Gurgoanroad za městem Mehrauli, chytal hady (mj. jednu dvoumetrovou černou kobru, 
kterou jsem si přivezl s sebou do Švýcarska), mohu přece jen povědět a poradit následující: 

Mnozí hadi v Evropě jsou sice nejedovatí, ale to neplatí pro všechny, a zda člověk bude nebo nebude 
kousnut, to závisí každopádně vždy na jeho vlastním chování. Pokud ale kousnut bude, tak by v žádném 
případě neměl dělat určité věci, které kolují v lidové mluvě nebo které jsou znázorňovány 
v dobrodružných filmech. 

Ránu po kousnutí hadem je nutno bezpodmínečně ošetřit tak, že bude dotčená paže nebo noha 
znehybněna, tak aby s ní člověk hýbal co možná nejméně, neboť hojným pohybem se jed rychle rozšiřuje 
a cirkuluje celým tělem. Člověk by ani neměl ránu rozřezávat a neměl by jed vysávat ústy, nicméně je 
důležité dotyčnou končetinu podvázat a pokud možno chladit ledem. Po kousnutí by měl člověk 
skutečně neprodleně navštívit nejbližší nemocnici, přičemž pro doktora či doktory je velmi nápomocné, 
když může člověk popsat druh dotyčného hada, a proto je velmi podstatné si vštípit jeho vzhled, neboť 
takový popis může lékařům zprostředkovat důležité záchytné body pro opatření první pomoci. 

V zásadě je nutno říci, že hady má člověk naprosto nechávat na pokoji a že má také tam, kde 
s přítomností hadů musí počítat, nosit vysoké a dobré boty a vhodné dlouhé kalhoty. 
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Ptaah   To, co jsi povídal před všemi svými vysvětleními, žel nelze jednoduše změnit jako oděv, který má 
mít nový střih. Ale to vše, co jsi nyní ještě vysvětlil, je z mého pohledu velmi podivuhodné a poučné, 
a bude to moci být jistě nápomocné i pozemšťanům, budeš-li je poučovat o tom, co víš. 

Billy   Do jaké míry máš pravdu, to se přece prokáže. – Inu, tím jsem vlastně pověděl vše, a proto bych ti 
chtěl ukázat tyto dopisy zde, které napsal Berke. On zkoumal ten znak, který jsem ve staré době, asi před 
10 či 11 000 lety nebo tak, viděl při jedné cestě časem se Sfath u jedné skupiny lidí ve východním Turecku 
a nikdy jsem jej nezapomněl. Berke ohledně něj leccos našel, ale přečti si sám, co napsal: 

Milá Bernadette, 

vyslovuji nejsrdečnější a nejmilejší dík Billymu, Ptaah a Tobě za odpověď na můj předešlý mail ohledně 
toho archeologického naleziště. Jsem celý pryč ze samého vzrušení a radosti! Vyřiď prosím můj dík 
Billymu za to, že se dotázal Ptaah a že tuto věc zmínil v kontaktní zprávě:-) Jsem ohromen těmi glyfy, 
které Billy do zprávy rovněž začlenil. Pustím se neprodleně do rešerše a leccos prohledám, abych nalezl 
další indicie nebo pozoruhodné poznatky. 

Posílám milé pozdravy a salome 

Berke 

 

Milá Bernadette, 

dodatečně k tomuto mailu jsem překvapivě nalezl některé zvláštní podobnosti s tím glyfem, který Billy 
sdílel. Tyto glyfy vypadaly z mého pohledu velmi podobně, jakmile jsem je spatřil, neboť jsem si byl jist, 
že jsem podobné symboly už někde viděl. A vida, ty glyfy vykazují zarážející podobnosti s mykénskými 
řeckými logogramy v Lineárním písmu A a B. Nádavkem se ještě ukazuje, že ty mykénské ekvivalenty těch 
podobných glyfů mají také touž hláskovou hodnotu. Ještě zajímavější je, že ty logogramy vykazují 
i zemědělské prvky, například jeden glyf vypadá jako pastýř, jenž drží srp. Před pár lety jsem se těmito 
glyfy zabýval, ale nebyly kompletně dešifrovány, a tak jsem se rozzuřil a kvůli nedostatečným 
vědomostem pozemských vědců jsem to vzdal. Níže sestavím ty mykénské glyfy a napíšu je podobně jako 
ten glyf, který Billy sdílel. 

Lineární písmo B (částečně rozluštěno) 

(da-mo)  = Da-so < Dä(nä)s(o) < Denes 

Billy představil název těch lidí jako Denes nebo podobně. Mykénská řečtina je slabikové písmo, což 
znamená, že každý glyf vyjadřuje tutéž souhlásku a k ní patřící obměňující se samohlásku, jako např. Da, 
De, Di nebo Ka, Ke, Ki atd. Tomuto slabičnému (též sylabičnému) alfabetickému systému se podobají 
staroturecké runy a také runy některých asijských jazyků. Tento druh abecedy se mi nezamlouvá, protože 
je velmi obtížné s ním zvládat a číst staré nápisy tak, aby z toho vyšel správný význam toho kterého 
písmena. 

Tak jako tak bych s Tebou rád sdílel své poznatky, jelikož jsou velmi zajímavé, protože krétský ostrov 
a jihovýchodní Turecko jsou od sebe mnohem více vzdáleny, a také Billy potvrdil, že glyfy národa Denes 
se rozšířily po Mezopotámii a přečkávaly dlouhou dobu. Proto se domnívám a považuji za pochopitelné, 
že by to mohl být jistý druh klíče, malý záchytný bod k tomu, jak vyzkoumat stará písma. 

Posílám milé pozdravy a salome 

Berke 
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... a také tato kombinace písmen se sice vzájemně velmi podobá, ale hlásková hodnota druhého znaku 
se odchyluje, nicméně to by mohlo plynout z chybného čtení nebo chybného výkladu našich lingvistů: 

Lineární písmo B (částečně rozluštěno) 

(da-mo)           = Da-mo 

Tak jsem se posledně cítil, když jsem na vlastní pěst luštil Henochův svitek (aniž bych věděl, že Billy 
předtím někde předložil celou starolyřanskou abecedu) tím, že jsem k řádkům se jmény proroků 
přiřazoval písmena a určoval je, neboť vlastní jména jsou psána právě tak jako v latince. Tuto radost 
nikdy nezapomenu a zažívám ji dnes nanovo. Už se rýsuje oblast mého zájmu pro tento semestr. 

Posílám milý pozdrav a salome 

Berke 

 

Milá Bernadette, 

heuréka! Právě jsem při procházení výkladových slovníků pojmů narazil na nejbáječnější spojitost 
a omlouvám se za to, že jsem tě stále zahrnoval e-maily. Jsem si stoprocentně jistý, že ta poslední 
kombinace znaků, kterou jsem Ti poslal, totiž »Da-mo«, se shoduje s těmi glyfy, které Billy sděloval v 879. 
kontaktní zprávě. V mykénské řečtině znamená »Damo« správní oblast, vesnici, zemi; v širším smyslu 
také obecný lid, který pak v řečtině žije dále v podobě »démos«, což představuje část slova demokracie; 
to platí i pro pospolitost tohoto pranároda, který demokraticky spolupracoval, a jak Billy říkal, původ 
skutečné demokracie tkví právě u tohoto pranároda. Slovo Demes, resp. Denes (jelikož si Billy nedokázal 
vzpomenout na přesné označení) znamená zřejmě jednoduše lid nebo společenství. Jakým způsobem 
staří Řekové toto slovo od obyvatel Göbekli Tepe začlenili do svého domácího způsobu života, to pro mě 
zůstává hádankou, ale zřejmě se tak stalo v důsledku obchodu, přistěhovalectví nebo války atd. 

Mohla bys prosím předčíst Billymu mé poznatky, budete-li mít oba čas? Rád bych také věděl, co si o tom 
myslí. Možná že by to bylo zajímavé i pro čtenáře/čtenářky kontaktních zpráv, pokud uznáte tento e-mail 
za hodný zmínky. 

Je velmi napínavé vypátrávat nečekané spojitosti v naší dosud neznámé historii. 

 

Posílám pozdravy a salome 

Berke 

 

E-mail z 6. 3. 

Milá Bernadette, 

opět se událo něco, co mohu popsat slovem heuréka! Našel jsem spojení k tomu slovo Orlakta, které Billy 
zavedl. V mykénské řečtině existuje slovo jako rawaketa, které je zachováno ve frygičtině jako λαϝαγταει 
(lawagtaei), z nějž se v řečtině stává λᾱός (lāós), což znamená národ, shromážděný lid, lid nějaké země. 
Podle interpretace našich učenců znamená to mykénské slovo rawaketa lidi, vojevůdce, vůdce nějakého 
lidu. V příloze připojuji obrázek dotyčného znaku. 
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Posílám milý pozdrav a salome 

Berke 

(ra-wa-ke-ta) 

Ptaah   Zcela očividně je Berke velmi pozorný muž, který se o vše zajímá a kterému také působí radost 
snažit se přicházet na kloub skutečnosti a pravdě, aby umožnil o ní provádět efektivní osvětu. 

 

Billy   Tak tomu jistě je, a myslím si, že je to velmi potěšitelné a také hodné mého poděkování. Dík je ale 
nutno vyslovit i Achimovi, který mi poslal následující: 

 

Milý Billy, 

při šíření správného mírového symbolu a vysvětlování způsobu, jakým funguje, jsem opakovaně dospíval 
ke zkušenosti, že lidé i přesto nadále používají ten chybný symbol míru, resp. keltskou runu smrti, protože 
jsou jednoduše nepoučitelní nebo protože nedokážou pochopit logiku toho, jak působí symboly Učení 
Tvořivé energie. 

Proto bych měl jeden návrh, resp. otázku – pokud to bude z tvého pohledu na věci smysluplné a nezbytné 
–, zda by to vysvětlení »Šíření správného mírového symbolu«, které stojí vždy na konci vydání periodika 
»Znamení doby«, nemohlo být možná rozšířeno. V příloze zasílám text, který jsem napsal a který by mohl 
sloužit jako předloha. 

Salome a posílám milé pozdravy 

Achim 

 

Vysvětlení k symbolům Učení Tvořivé energie 

Obecně nepředstavuje symbol prostě jen neživou soustavu forem a barev, a tedy jen libovolně 
zaměnitelný znak či obraz, na nějž by člověk mohl bez následků nazírat, neboť ve skutečnosti mají 
symboly dle svého vnitřně daného významu a kmitu na člověka zcela konkrétní účinky. Všeobecně tvoří 
symboly pro člověka pomocný prostředek k tomu, aby si pomocí asociací vybavoval ze své paměti 
zapomenuté myšlenky, zákony, poznatky a principy, aniž by k tomu potřeboval dlouhé vysvětlující věty. 
A tak v člověku vyvolává neutrální pozorování univerzálního symbolu pro »MÍR« pomocí vědomého 
či nevědomého vnímání obdobně zaměřené myšlenky a s mírem souladné kmity, které v něm dále 
vyvolávají stejnosměrné pocity (vědomě či nevědomě). Symboly Učení Tvořivé energie nejsou svévolně 
vzniklá díla nějakého umělce, neboť původně vycházejí z vědeckých, na Učení Tvořivé energii založených 
poznatků moudrého učitele Nokodemiona, který vytvořil několik miliónů různých symbolů a zanechal je 
pozdějším generacím k tomu, aby je pozitivně-vyrovnaně využívaly. Každý z těchto symbolů vyjadřuje 
jednotlivé aspekty Nauky Tvořivé energie, jako např. ctnosti, stavy vědomí a psychiky, energie atd. 
Symboly Nauky Tvořivé energie působí jako archetypální obrazy přímo na vědomí, podvědomí a psychiku 
člověka a vyvolávají v něm sobě odpovídající účinky, jež se zakládají na Tvořivě-přírodních zákonech. 

Achim Wolf, Německo 
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Rozšiřujte správný symbol míru, neboť je to nanejvýš důležité. 

Falešný symbol, runa smrti, , plodí nepokoj, nenávist a neštěstí. 
Využijte své auto, nalepte na něj správný mírový symbol a šiřte jej! 
Vytvořte ze správného mírového symbolu vlajky a nechte je vlát ve 

větru. 
 

 

Mírový symbol Učení Tvořivé energie 

  
Nechť pozemští lidé otevřou »Knihu života« 

a nechť se věnují Učení Tvořivé energie 

V roce 2024 žijeme ve zvláštní době na třetí planetě soustavy SOL. Aniž by si toho masa ve vědomí spících 
pozemšťanů povšimla a aniž by to zpozorovala, žije v našem středu člověk, který je nositelem nejstarší 
a nejznalejší formy Tvořivé energie našeho Vesmíru, formy, která je relativně nejvyšší měrou naplněna 
láskou. Tento člověk se narodil roku 1937 a působí již dlouho pro blaho pozemského lidstva. Avšak 
nebude mezi námi prodlévat neomezeně dlouho, neboť i on jednoho dne projde předem danou cestou 
pomíjivosti. Každý aktuálně žijící člověk se může tím, že se bude učebně vzdělávat a že bude studovat 
a žít na základě Nauky Tvořivé energie od tohoto otcovsky moudrého učitele a přítele lidí, učit vědomě 
využívat své Tvořivě-kreativní možnosti a probouzet v sobě k životu enormní poklad vědění a pravé 
moudrosti, jakož i obšťastňující hojnost lásky, životní radosti, spokojenosti, klidu a štěstěny. Nauka 
Tvořivé energie skýtá každému jednotlivému pozemšťanovi, a tím i celému kolektivnímu společenství 
lidstva, jedinečnou možnost k tomu, aby se sami uskutečňovali, aby rozvíjeli své ladem ležící síly 
a schopnosti a aby se efektivně evolvovali ve svém vědomí, a tím se sami vnitřně rozzářili. Za tím účelem 
se musí člověk jen otevřeně, upřímně a snaživě věnovat onomu nemateriálnímu pokladu vědomosti 
a moudrosti, jenž před ním leží otevřen, a musí jej do sebe pojmout a nechat jím prostoupit všechny 
vrstvy svého vědomí, své vědomé i nevědomé myšlenky, pocity, emoce a jemnocity. Lidé na Zemi mohou 
své vědomí kdykoliv rozšířit v pozitivní vyrovnanost, v ono Tvořivé, ve vědění, moudrost, láskyplnost 
a harmoničnost a pozvednout svoji psychiku k pravé spokojenosti a šťastnosti, pokud konečně rozpoznají 
a uvědomí si, že jim všem onen moudrý, dobrotivý, nekonečně trpělivý a pravou láskou a hlubokou 
moudrostí naplněný muž poskytuje klíč k truhlici vědění o Tvoření a k pravému lidství. Tímto pokladem 
je miliardy let staré Učení Tvořivé energie, které se nazývá též »Učením pravdy, Učením Tvořivé 
energie, Učením života« a které vytvořily osobnosti, jež byly nositeli Nokodemionovy linie. 
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Symbol »Učení Tvořivé energie« 

Avšak co dělá drtivá většina lidí tohoto světa? Ta se až na několik málo výjimek nestará o opravdový 
a hluboký smysl života a nezkoumá souvislost s posmrtným životem a navracením Tvořivé energie 
do stále nových lidí s novými osobnostmi, kdy esence naučeného je po smrti příští aktuální osobnosti 
»předávána dále« osobnosti následující, resp. je na bázi impulzů uložena do jejího podvědomí, díky 
čemuž si člověk stále zachovává vše podstatné, co se naučil, od jednoho života k druhému. Lidé se 
nesnaží o to, aby pojímali vědění, které je jim štědře skýtáno, vědění o tom, že jsou za svůj život sami 
plně odpovědní, že si ale musejí hlubokým rozpoznáváním, zažíváním a zakoušením, jakož i utvářením 
vědění a moudrosti, sami nejprve vypracovat svobodnou vůli, aby mohli myslet, cítit, činit rozhodnutí 
a jednat v souladu s Tvořením. Neotvírají své smysly k tomu, aby vědomě formovali sebe samé 
ve vyrovnané a samostatně myslící osobnosti, jež si budou uvědomovat svoji odpovědnost. Zavírají své 
oči a své smysly před vědomostí, že jejich nejniternější bytost má povahu nejjemnější hmoty a že jednou 
splyne s Tvořením a sjednotí se s ním. Ve slepém materialismu a bezuzdném sobectví si na své domovské 
planetě pěstují explodující přelidnění, jímž si likvidují své vlastní životní základny a sebedestruktivně 
a hloupě si maří a ničí možnou dobrou budoucnost. Místo aby se v sobě samých, se svými spolubližními 
a Tvořivou přírodou učili míru a tento mír i pěstovali, plodí vinou svých hluboce zakořeněných 
náboženských a božných bludů stále více válek, destrukcí, nenávisti, bezohlednosti a mocichtivosti, 
usilují o ryze materiální majetek a bohatství, provozují nedůstojné osobnostní a sportovní kulty, 
propadají jednostranné víře v techniku a vzdalují se stále více a více skutečnému životu. Ve vědomí 
a psychice nesčetných lidí vládne vnitřní prázdnota a temnota, jelikož jsou ve svém nejniternějším nitru 
slepí a hluší vůči realitě toho jemnohmotného a Tvořivého, v důsledku čehož jsou ve svém vědomí spíše 
mrtví než živoucí. To, co většina pozemšťanů nazývá dobrým životem, nepředstavuje vpravdě skutečný 
život ve smyslu Tvořivé přírody, neboť cíl a určení pravého lidství jsou této většině buď zcela neznámé 
a nikdo ji o nich nevyučoval, ani je před ní příkladně nežil, anebo se staví k poučením pravých proroků, 
jako od nepaměti, odmítavě, sobecky a arogantně. Lidé bojují záštiplně proti pravdě a jejím učitelům – 
kteří jsou jim i přesto láskyplně nakloněni – a přitom nevědí, jak moc sami sobě škodí a jakým zářivě 
drahocenným klenotem vědění pohrdají. Místo toho věnují svoji smutnou existenci svým choutkám, 
kultům a povrchním zábavám a klopýtají jako omámení a s chorými smysly svým žalostným životem. Lze 
je srovnat s lidmi závislými na omamných látkách, kteří se ženou za životem v přepychu a beznadějně 
závisle podléhají svým neřestem, avšak s důstojným životem v pravém slova smyslu se dalece míjí. 

http://cz.figu.org/
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Prorok Nového Věku rozprostírá »Knihu života«, Nauku Tvořivé energie, otevřeně před pozemskými 
lidmi, aby ji mohl každý vidět. Skýtá každému jednotlivému člověku jasné, logické a fascinující vhledy 
do skutečnosti a pravdy všech věcí života a Tvoření, Univerzálního vědomí, pokud je jen člověk ochotný 
tuto Knihu vzít do rukou, nechat se jí ve skromnosti poučit a proměnit se v člověka, pro nějž budou 
hodnoty pravého lidství cennější než všechno zlato a všechny drahokamy Vesmíru dohromady. Neboť 
kdo se upřímně zabývá Naukou Tvořivé energie, tomu začne být jasné, že vše hrubohmotné je pouze 
prostředkem k účelu, kterým je učení se, že je ale veškerá hrubá hmota vždy proměnlivá a pomíjivá. 
Pravými poklady jsou nepomíjivé plody poznání, lásky, vědomosti a moudrosti, jež může pro své blaho 
a svoji evoluci požívat každý člověk, pokud se bude věnovat Učení Tvořivé energie od »Billyho« Eduarda 
Alberta Meiera (BEAM). 

 

Jeho nezištný dar lidstvu je plný jasnosti, vědění, lásky a moudrosti a dláždí každému člověku, jenž je 
vskutku a poctivě ochoten se učit, cestu k jeho individuálnímu určení, k vnitřnímu naplnění, k trvalé 
štěstěně, klidné spokojenosti a všeobsáhlé lásce k sobě samému. Neboť takový člověk si začne stále více 
uvědomovat, že je skutečně jedním se vším bytím i BYTÍM v nezměrné šíři všech dimenzí, prostorů a časů 
Tvoření. Každý jednotlivý člověk může a měl by nyní učinit první krok pro sebe samého, vzít s radostí 
a vděčností do rukou a otevřít »Knihu života« posledního proroka sedmeré řady, otevřeně a upřímně se 
věnovat Nauce Tvořivé energie a od základu si ji osvojovat. Díky tomu se bude jeho život – ať je ženou, 
mužem či dítětem – s naprostou jistotou obracet k dobrému, lepšímu a nejlepšímu a bude si v sobě 
samém i na celém pozemském světě tvořit mír, radost a světlo. 

Achim Wolf, Německo 

 

Ptaah   To, co Achim napsal, pokládám za dobrá a hodnotná slova. Lze pouze doufat, že je mnoho 
pozemšťanů rovněž pochopí jako dobrá a správná a že se s nimi vnitřně ztotožní. Avšak nyní, Eduarde, 
milý příteli, s tebou ještě musím probrat některé věci, což potom nemáš vyvolávat a sepisovat. 

Billy   Samozřejmě. ... 
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FIGU má dva nové kanály na YouTube, na nichž se můžete dozvědět více o Billym, 

Plejaren a Nauce Tvořivé energie: 

Německy: 

FIGU 

Michael von Hinterschmidrüti 

@michaelvoigtlaender9492 

https://www.youtube.com/channel/UCvrDwu4PdnaX328s7n0PWVg 

Anglicky: 

FIGU 

Michael from Hinterschmidrueti 

@michaelvoigtlaender4347 

https://www.youtube.com/channel/UCVRSWBSZ7LszV1y7rlJ_dHA 

 

Neutrální informace k aktuální situaci a k ostatním důležitým tématům: 

FIGU 

Znamení doby – mimořádné vydání: 

https://www.figu.org/ch/verein/periodika/zeitzeichen 
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